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waren.”
Op de camerabeelden zijn de

drie goed te zien. Ze hadden
ook een bestelwagen met laad-
bak bij. “Ze droegen truien
met kappen. Een had een lich-
te sweater aan met strepen op
de mouw.”

De uitbaatster deed aangifte
bij de politie. Het is de derde
keer dat ze inbrekers over de
vloer krijgt. “Net nu we in het
kader van De Warmste Week
een actie doen om jongeren
die het moeilijk hebben te
steunen.” (gsd)

lang bleven ze proberen.”

Uit op drankblikjes

De deur begaf het niet en een
van de daders bezeerde zich
toen er een stuk uit de muur
viel. “Hij deed zijn hand pijn,
we zien hoe hij het plots tus-
sen zijn benen steekt.”

Het trio en mogelijk nog een
vierde kompaan dropen af
zonder buit. Wat de daders uit
het hok wilden stelen, is voor
Cathy een vraagteken, want er
ligt niets waardevols. “Er lig-

“Er was een elektriciteitspan-
ne in Heule en we wilden con-
troleren of onze koelkasten
niet waren uitgevallen”, zegt
Cathy. “Daar zag hij dat de
deur was beschadigd van het
voorraadhok dat naast de fri-
tuur staat.”

Op de beelden van de drie ca-
mera’s bij de frituur werd dui-
delijk dat de feiten zich die
morgen om 4 uur hadden afge-
speeld. “Er zijn drie jongeren
te zien die proberen om de
deur in te beuken. Ze deden
veel moeite, want vijf minuten

gen vooral sauspotten, rauwe
aardappelen en andere bevro-
ren etenswaren. Ik vermoed
dat ze op de drankblikjes uit

CATHY BUCKET 
UITBAATSTER

“Net nu doen we in het 
kader van ‘De Warmste 
Week’ een actie om 
jongeren die het moeilijk 
hebben te steunen”

Uitbaatster Cathy Bucket van
Frituur Tineke langs de Oude
Ieperseweg merkte de in-
braakpoging woensdagavond
op, toen haar man tijdens de
sluitingsdag ging kijken of al-
les in orde was in de frituur.

Drie jongeren probeerden 
woensdagmorgen de deur 
in te beuken van een bijge-
bouw van Frituur Tineke 
in Heule. Een dader bezeer-
de zich, waarna het trio af-
droop zonder buit.

HEULE 

Jongeman bezeert zich tijdens inbraakpoging bij Frituur Tineke
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Broers slaan man in 
elkaar in K in Kortrijk
Een twintiger uit het Henegouw-
se Vloesberg die samen met zijn 
minderjarige broer een man in 
elkaar sloeg in het winkelcen-
trum K in Kortrijk, riskeert een 
celstraf van acht maanden. Op 
23 juni 2017 had het slachtoffer 
en een vriend het gevoel dat ze in
de gaten werden gehouden door 
twee mannen die een verdiep 
hoger stonden. Al snel ontstond 
er een scheldtirade tussen de 
vier mannen. “Daarop liep de be-
klaagde met zijn broer naar be-
neden. Het slachtoffer kon niet 
snel genoeg op de vlucht slaan en 
werd in elkaar geslagen, ook toen 
hij al op de grond lag kreeg hij 
nog schoppen”, zegt de openbare 
aanklager. 
De vriend van het slachtoffer 
slaagde erin om de broers te 
doen stoppen. Het slachtoffer 
liep tal van verwondingen op en 
was een tijdlang arbeidsonge-
schikt. Volgens de beklaagde 
voelde hij zich uitgedaagd omdat 
hij eerst tal van verwijten naar 
het hoofd kreeg geslingerd. Hij 
vraagt opschorting van straf. 
Vonnis op 21 oktober.  (eva)

Het openbaar onderzoek
voor het windmolenpark op
de grens van Sint-Denijs
met Moen is afgesloten. En-
gie Electrabel en Eneco
Wind België konden enkele
particulieren overtuigen om
hun landbouwgrond ter be-
schikking te stellen. Maar
in de twee deelgemeenten is
het protest massaal. De
voorbije maand was een ac-
tiecomité druk in de weer
met het verzamelen van be-
zwaarschriften om in te die-
nen bij burgemeester Marc
Doutreluingne (LB). 

“Het zijn er  826 geworden.
Het mag dus duidelijk zijn
dat er geen draagvlak is”,
zegt Carl Messiaen van het
actiecomité. “We namen
twee advocatenbureaus in
de arm zodat we juridisch
heel sterk staan. Er zijn heel
veel elementen om dit pro-
ject niet te vergunnen.”

Naast deze via het actieco-
mité werden er de voorbije
maand ook bezwaarschrif-
ten ingediend door onder
meer Natuurpunt.

Nu moet de Vlaamse over-
heid besluiten of ze goed-

keuring geeft voor de zes
windtribunes. Met 150 me-
ter hoog en tot 200 met
rechtopstaande wieken zou-
den het de grootste wind-
molens van de regio wor-
den.

Eind dit jaar 

Het Zwevegemse gemeen-
tebestuur besluit pas vol-
gende week in het college
over welk advies het zal ge-
ven aan de Vlaamse over-
heid, maar de burgemeester
laat er geen twijfel over be-
staan. “We zijn vanaf het
begin tegen dit windmolen-
park. We willen onze
schaarse open ruimte be-
schermen en dit project zou
ook een enorme impact heb-
ben op de inwoners. Het is
begrijpelijk dat er zoveel
protest is. Nog nooit eerder
werden er zoveel bezwaren
ingediend tegen een project.
Het kan niet anders dan dit
effect zal hebben bij de
Vlaamse overheid”, zegt de
burgemeester.

Ook het actiecomité ge-
looft dat de kans groot is dat
het windmolenpark er niet

zal komen. “Het kan bijna
niet anders dan dat de
Vlaamse overheid er tegen
zal zijn. De nieuwe rege-
ringsverklaring is bijna een
kopie van onze bezwaren.
De overheid wil ook zo veel
mogelijk open ruimtes be-
houden en we hopen dat ze
dat ook in de praktijk zal

toepassen. De beleidsma-
kers kunnen nu bewijzen
dat ze het menen dat ze de
open ruimtes zullen be-
schermen”, besluit actie-
voerder Messiaen.

Er wordt verwacht dat de
Vlaamse overheid tegen
eind dit jaar een besluit zal
nemen. 

Gemeentebestuur zal Vlaamse overheid negatief adviseren

Actiecomité dient 826 bezwaren in tegen 
komst grootste windmolens van de regio
Met meer dan achthon-
derd bezwaarschriften 
willen de inwoners van 
Sint-Denijs en Moen voor-
komen dat er windturbi-
nes verrijzen in de open 
ruimte op de grens van de 
twee deelgemeenten. “Er 
is absoluut geen draag-
vlak”, zegt Carl Messiaen 
van het actiecomité.

ZWEVEGEM/SINT-DENIJS/MOEN 

Een delegatie van het 
actiecomité, met links Carl 
Messiaen, overhandigde de 
achthonderden bezwaren aan 
de Zwevegemse burgemeester.

EVELIEN VANTOMME

E
V

A

CARL MESSIAEN
WOORDVOERDER ACTIECOMITÉ

“De Vlaamse overheid 
kan meteen bewijzen 
dat ze het meent dat 
open ruimtes zullen 
worden beschermd”

Afvalintercommu-
nale Imog wil op 
haar site in Moen 
windmolens plaat-
sen om zo de kosten 
van het afbouwen 
van de stortplaats 
te dekken. Het ge-
meentebestuur 
steunt dit project 
wel. 
“Het zijn  twee to-
taal andere situa-
ties”, zegt burge-
meester Marc Dout-
reluingne (LB). “Bij 
Imog gaat het om 
twee middelgrote 
windmolens van 
dertig meter hoog, 

dat is een groot ver-
schil met tweehon-
derd meter. Boven-
dien zullen ze in het 
midden van de site 
staan waardoor ze 
geen overlast zullen 
veroorzaken.”
“Het Imog-project is 
het bewijs dat we in 
Zwevegem absoluut 
niet tegen wind-
energie zijn”, gaat 
de burgemeester 
verder. “Maar we 
willen de windturbi-
nes wel op de juiste 
plaats en met res-
pect voor de omge-
ving en het land-

schap. Deze molens 
komen op een ter-
rein dat al land-
schappelijk is aan-
getast en dus wordt 
het bundelingsprin-
cipe volledig geres-
pecteerd. Dat 
strookt wel met on-
ze beleidsvisie.”
Tegen eind volgend 
jaar moeten de 
windmolens op de 
site Imog er staan. 
De afvalintercom-
munale organiseert 
op 21 oktober om 19 
uur een infomoment 
in OC Den Tap in 
Moen.  (eva)

GEMEENTE WIL WEL WINDMOLENS OP IMOG-SITE: 
“BEWIJS DAT WE NIET TEGEN WINDENERGIE ZIJN”

Voor de diefstal van een tien-
tal iPhones heeft een veertig-
jarige vrouw uit Moorslede
zich in de rechtbank moeten
verantwoorden. Ze zou alles
samen voor 15.000 euro gesto-
len hebben in een Orange-win-
kel in Kuurne. De beklaagde
was bevriend met een werk-
neemster en vertoefde veel in
de winkel. Volgens de openba-
re aanklager had de vrouw
daardoor heel wat kansen om
iPhones te stelen. “Om naar
het toilet te gaan, kwam ze bij-
voorbeeld voorbij het maga-
zijn waar de voorraad gsm’s
liggen.” 

Uit onderzoek bleek dat de
beklaagde de nieuwe iPhones
verkocht voor de helft van de
prijs. De vrouw ontkent met
klem. “Ik geef toe dat ik er heb
verkocht, maar ik heb ze niet
gestolen. Het was mijn vrien-
din die mij vroeg om er voor
haar te verkopen.” 

Er hangt de vrouw een cel-
straf van tien maanden en een
geldboete van 2.000 euro bo-
ven het hoofd. Op 21 oktober
doet de rechter uitspraak.
(eva)

MOORSLEDE/KUURNE 

Vrouw staat terecht voor 
diefstal van iPhones ter 
waarde van 15.000 euro

Bron: Het Nieuwsblad - 11 oktober 2019
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KORTRIJK
Met deelstep van 
en naar campus: 
het kan nu
Sinds de lancering van Circ op 19
juli zijn in tweeënhalve maand al
6.900 ritjes gevoerd met de elek-
trische deelsteps in Kortrijk. «De
steps zijn een succes», zegt sche-
pen van Mobiliteit Axel Weydts
(sp.a). Omdat de evaluatie posi-
tief is, is de operationele zone nu
uitgebreid. 

De populairste maand was augus-
tus met 3.200 ritten. De steps wor-
den het meest gebruikt voor korte
trajecten van en naar het station.
Vroeger mocht je de steps enkel
binnen de kleine ring (R36) achter-
laten. Dat kan nu ook op Hoog
Kortrijk, op de as van het zieken-
huis AZ Groeninge tot aan de uni-
versiteit Kulak. De steps achterla-
ten mag voortaan ook in de omge-
ving van de campus van de hoge-
school Howest in de Graaf Karel de
Goedelaan. »Ook studenten kun-
nen er nu gebruik van maken, nu
alle campussen aan de operationa-
le zone toegevoegd zijn», zegt
schepen Axel Weydts. Nog belang-
rijk: de steps moeten ‘s avonds laat
niet meer met een bestelwagen tel-
kens naar de vestiging van Circ in
Vilvoorde gereden worden om ze er
op te laden en ‘s morgens weer naar
Kortrijk te brengen. «Het opladen
gebeurt nu vanuit de uitvalsbasis in
Oostende», zegt schepen Axel
Weydts. «Binnenkort zal de herver-
deling trouwens ook via bakfietsen
gebeuren, waardoor de ecologi-
sche voetafdruk van het gebruik
van de deelsteps toch kleiner
wordt», vervolgt Weydts.  (LPS)

INGELMUNSTER
Arbeider gewond bij
arbeidsongeval
Een 57-jarige arbeider uit Ingel-
munster is gisteren gewond ge-
raakt bij een arbeidsongeval in de
Lieven Bauwensstraat in Brugge.
De man liep zware verwondingen
op, maar verkeert niet in levensge-
vaar. Geert Deruyter was rond 11
uur bezig met werken op een site
die eigendom is van brouwerij De
Halve Maan. Daar moet een nieu-
we bottelarij verrijzen. Plots kwam
een stuk van een betonnen gewelf
naar beneden. De zelfstandige
grondwerker raakte niet helemaal
bedolven, maar werd wel geraakt.
Hij moest door de brandweer be-
vrijd worden. De  hulpdiensten
dienden hem ter plaatse de eerste
zorg toe, waarna Geert naar het
ziekenhuis werd gebracht. «Hij liep
vooral verwondingen aan de mond
op, maar is bij bewustzijn», klinkt
het bij zijn zoon. Het arbeidsaudi-
toriaat zal het arbeidsongeval on-
derzoeken. Een gerechtsdeskundi-
ge is aangesteld.  (MMB/LSI)

IZEGEM
Acht maanden cel
voor oplichtende
horeca-uitbater
Een 60-jarige horeca-uitbater uit
Izegem is veroordeeld tot een cel-
straf van acht maanden en een be-
roepsverbod van tien jaar voor op-
lichting, misbruik van vertrouwen
en laattijdige aangifte van een fail-
lissement. 
Rik C. bestelde onder andere een
vrieskast en ijskasten voor zijn ho-
recazaak, maar betaalde die nooit.
«Hij pleegde ook misbruik van ver-
trouwen, want in het contract
stond dat de zaken eigendom ble-
ven van de leverancier zolang ze
niet betaald waren», zei het open-
baar ministerie tijdens de pleidooi-
en. «Alleen gaf hij ze ook nooit te-
rug.»  De man was ook laattijdig bij
het aangeven van zijn faillisse-
ment. Rik C. liep in het verleden al
52 veroordelingen op. De meeste
daarvan op de politierechtbank,
drie keer werd hij veroordeeld in de
correctionele rechtbank. In 2017
werd hij nog veroordeeld voor mis-
bruik van gemeenschapsgoederen.
Naast de celstraf en het beroeps-
verbod moet hij ook een effectieve
boete van 1.600 euro betalen. 

(AHK)

Winkelcentrum K in Kortrijk verwelkomt
vijf nieuwe winkels. De nieuwkomers zijn
Santa’s Magic Shop, Santé Sauvage, 4Geeks,
France Coque en Eyes + More. «We doorbre-
ken met deze vijf nieuwe concepten de op
mode gerichte branchemix in K in Kortrijk
door meer variatie te brengen en meer op be-
leving in te zetten», zegt K-shoppingmanager
Nicole Bats.

In Santa’s Magic Shop ontdek je de mooiste
kersttrends en -decoraties. 
Santa’s Magic Shop zit op de eerste verdie-
ping. Ook sinds kort open is Santé Sauvage,
waar je verrassende producten kan kopen om
er jonger uit te zien en waar je gezondheids-
advies krijgt. Maar niets is wat het lijkt. Ont-
dek zelf het geheime verhaal achter het mys-
terieuze merk. 

Santé Sauvage zit op de eerste verdieping, in
de buurt van modezaak H&M. Wie fan is van
film, tv of manga- en animefiguren, kan zich
uitleven in 4Geeks. De winkel opent op zater-
dag 19 oktober op de eerste verdieping, in de
buurt van modezaak Zara. Vierde nieuwko-
mer vanaf begin december is France Coque
met trendy hoesjes en accessoires voor je
smartphone. France Coque komt op het ge-
lijkvloers, waar nu eetstand Hello Sushi nog
zit. 

Hello Sushi
Hello Sushi verlaat K eind november. 
Ook op het gelijkvloers opent begin 2020 Eyes
+ More met trendy en comfortabele brillen
aan één en dezelfde prijs. Eyes + More komt
in het pand waar modezaak IKKS zit. IKKS ver-
laat het winkelcentrum. (LPS)

KORTRIJK

Mario Dhont in Santa’s Magic Shop. Foto Henk Deleu

Winkelcentrum K verwelkomt vijf nieuwe winkels

ZWEVEGEM
Twintig uur om rijbaan N391
vetvrij te krijgen: politie zoekt
vervuiler
Het parket is een onderzoek gestart naar de vervuiler
die maandagavond vermoedelijk per ongeluk dierlijk
vet heeft verloren tussen Moen en de oprit van de E17.
De brandweer had maar liefst 20 uur nodig om het
goedje eindelijk verwijderd te krijgen. 
Het was rond 17.30 uur maandagavond dat enkele be-
stuurders hadden gemeld dat het wegdek van de
N391 in Zwevegem er wel erg glad bij lag. De brand-
weer kwam ter plaatse en merkte een vetspoor op van
kilometers lang. Het spoor liep vanaf de Verzetslaan
in Moen tot aan de oprit van de E17 in Kortrijk. De
brandweer werkte met man en macht om het goedje
opgeruimd te krijgen, maar dat lukte niet. Uiteindelijk
was maar liefst vijftig man bijna een hele dag in de
weer om een oplossing te vinden. Dat lukte uiteinde-
lijk door een groot deel van het traject meermaals met
een hogedrukreiniger op 90 graden te spoelen. Het
volledige traject was vetvrij tegen dinsdagnamiddag
15.30 uur. Het parket onderzoekt nu wie verantwoor-
delijk is voor de vetlaag. De gemeente Zwevegem is in
elk geval van plan zich burgerlijke partij te stellen
mocht het tot een proces komen. «Er waren ook zes
combi’s, een heleboel brandweerlui en privéfirma’s,
de kosten zijn hoog opgelopen», zegt schepen Marc
Desloovere (sp.a).

De nieuwe schachten van de Ku-
lak in Kortrijk zijn woensdag ge-
doopt. De studenten werden be-
smeurd met onder meer mayo-
naise. Het doopcharter, waarmee
studentenclubs beloofden om
het doopritueel leuk te houden,
werd nageleefd. 

Een nieuwe lichting schachten
nam woensdag deel aan de stu-
dentendoop van Kulak. 
Ze kropen op handen en knieën
langs de Kulakberg terwijl ze al-
door ‘ik ben een feut en een dikke
vette seut’ scandeerden. «Na hun
doop zijn ze geen feut en geen

seut meer», lacht praeses Arno
Bouckaert. Traditioneel gaan zo’n
dopen gepaard met het besmeu-
ren van de studenten met allerlei
vieze substanties. 
De dopen hebben ook geen al te
beste reputatie. Zeker niet nadat
vorig jaar een student stierf na
een uit de hand gelopen doop in
Antwerpen. 
«Kulak legt zelf al jaren regels op»,
zegt praeses Arno. «We hebben
ook het doopcharter getekend, en
zo beloofd om bepaalde zaken
niet te gebruiken bij dopen. Er zijn
nu bovendien buitendouches en
thermische dekens beschikbaar.»
De doop wordt georganiseerd op
de terreinen van de Kulak.  
«Wij gaan ook controleren of de
fysieke of psychische integriteit
van de studenten niet in het ge-
drang komt», zegt stafmedewer-
ker Matthias Defour van Kulak.
«Zo mogen ze zeker geen slacht-
afval, visjes, levende of dode die-
ren gebruiken tijdens de doop.» 

(AHK)

KORTRIJK

De studenten wreven mayonaise in elkaars haren. Foto AHK

Studentendoop Kulak blijft vettig en prettig, 
na ondertekenen van doopcharter

IMOG WIL TWEE WINDMOLENS NEERPOTEN OP SITE IN MOEN

Een voormalige kleiontgin-
ningsput in Moen doet sinds de
Tweede Wereldoorlog dienst
als stortplaats. De exploitatie-
vergunning van die stortplaats
loopt af in 2031. «Ook al is dat
pas binnen ruim tien jaar, toch
is de tijd nu al rijp om een be-
heersplan op te maken», zegt
Johan Bonnier, algemeen di-
recteur bij Imog. «Het zou de
bedoeling zijn om die stort-
plaats niet meer te gebruiken.»

Stortgas
Een stortplaats sluiten, doe je
niet zomaar. «Van zodra je een
stortplaats niet langer ge-
bruikt, start een verplichte pe-
riode van 30 jaar ‘nazorg’. We
moeten de site blijven monito-
ren, onder meer om te zien of
er geen stortgas ontstaat. Dat
kost veel geld, dus zijn we op
zoek gegaan naar een goeie

manier om dat te financie-
ren.» Imog denkt daarom aan
twee middelgrote windmolens
op de site. De opbrengst zou het
kostenplaatje van die nazorg
kunnen drukken.  »Hoeveel
energie de windmolens gaan
opwekken en hoeveel de inves-
teringskost ongeveer bedraagt,
kunnen we nog niet goed in-
schatten», zegt Bonnier. «Veel
hangt af van wat mogelijk is. Op
een stortondergrond zet je niet
om het even welke windmo-
len. Een gespecialiseerd bedrijf
zal daar duidelijkheid over
scheppen, maar voor we dat
bedrijf kunnen aanduiden,
hebben we eerst een vergun-
ning nodig.»

Tegen eind 2020
Maar sowieso gaat het om mid-
delgrote windmolens, van on-
geveer 30 meter hoog. «We

plaatsen ze ook in het midden
van onze site met een opper-
vlakte van 27 hectare, waar-
door de overlast - denk maar
aan geluid en slagschaduw -
zeer beperkt zal zijn.» De wind-
molens zouden normaal tegen
eind 2020 in gebruik genomen
worden. Qua investering re-
kent Imog op 400.000 tot
800.000 euro per windmo-
len. Het gemeentebestuur is al-
vast gewonnen voor de plan-
nen van Imog. «Het doet de
ronde dat Imog windmolens
wil plaatsen die meer dan 100
meter hoog zijn», zegt burge-
meester Doutreluingne (Open
Vld). «Dat klopt dus niet. Er is
een groot verschil met het pro-
ject van Windlandschap
Moen-Sint-Denijs, waar niet
minder dan 6 windmolens
voorzien zijn van elk 200 meter

hoog, wieken inbegrepen, en
waar wij als gemeentebestuur
absoluut tegen zijn. Het Imog-
project is het bewijs dat wind-
molens in Zwevegem wel wel-
kom is, maar op de juiste plaats,
met respect dus voor de omge-

ving en voor het
landschap.» Imog heeft een in-
fomoment gepland in O.C. Den
Tap in Moen op 21 oktober om
19 uur.

ZWEVEGEM

Het Imog-project 
is het bewijs dat
windmolens 
in Zwevegem wel
welkom zijn, maar
met respect voor 
de omgeving

MARC DOUTRELUINGNE
BURGEMEESTER

De twee windmolens zullen niet hoger dan 30 meter zijn, net zoals deze turbines. Foto Imog

«Ze zullen géén overlast veroorzaken»

Marc Doutreluingne. Foto MPM

Afvalintercommunale Imog plant twee
middelgrote windmolens op de site in
Moen, waar nu een stortplaats ligt. De
gemeente Zwevegem sprak zich eerder
uit tegen de komst van 6 grote windmo-
lens in de streek, maar dit project steunt
Zwevegems burgemeester Marc Dou-
treluigne wél. «Ze komen op een site van
27 hectare en worden slechts 30 meter
hoog. De overlast zal zeer beperkt zijn»,
zegt de burgemeester.

JOYCE MESDAG

Bron: Het Laatste Nieuws - 10 oktober 2019
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De man die op 20 augustus 2018
vier wagens met een hamer heeft
bewerkt in de Wielendaalstraat
in Brakel, riskeert een celstraf
van 5 maanden en een boete van
1.600 euro met uitstel. De 69-ja-
rige man heeft zich ook moeten
verantwoorden voor het bezit
van 10 wapens waarvoor hij geen
vergunning had.

Op 20 augustus 2018 verliest M.C.
uit Brakel zijn zelfbeheersing als
hij ontdekt dat zijn vriendin naar
de politie is gestapt om te vertel-
len over de wapens die hij in huis
heeft. Hij neemt een hamer en
gaat naar de Wielendaalstraat in
de hoop zijn vriendin daar te vin-
den. Omdat de vrouw daar niet is,
slaat hij met zijn hamer op de
voorruiten van vier geparkeerde
auto’s. Een buurtbewoner kan de
man overmeesteren, waarna de
politie ter plaatse komt. De be-
klaagde blijkt onder invloed van
alcohol te zijn. De politie voert na-
dien ook een huiszoeking uit en
vindt 10 wapens waar de be-
klaagde geen vergunning voor

heeft. Ze liggen her en der ver-
spreid in de woning en sommige
zijn geladen.
Het Openbaar Ministerie vordert
voor alle feiten samen een
celstraf van 5 maanden en een
boete van 1.600 euro met uitstel.
«De beklaagde heeft duidelijk
nood aan begeleiding voor alco-
holproblemen», zegt de procu-
reur. Ze maakt zich ook zorgen

over wat de man van plan was
met de hamer mocht hij zijn
vriendin gevonden hebben.
De man zegt zelf dat hij zijn vrien-
din niets zou aangedaan hebben,
maar geeft wel toe dat hij over-
dreven gereageerd heeft. «Ik was
mijn verstand verloren», ver-
klaart hij aan de rechter.
Hoe de rechtbank oordeelt, we-
ten we op 24 oktober. (LDO)

BRAKEL

Vier wagens raakten beschadigd in 
de Wielendaalstraat. Foto Ronny De Coster

Man (69) bewerkt auto’s met hamer: «Verstand verloren»

OUDENAARDE
Twee inbrekers die op 4 december 2018
hebben ingebroken bij een kranten-
winkel in Oudenaarde, moeten zich
verantwoorden in de correctionele
rechtbank in Oudenaarde. De twee
werden onderschept toen ze weg-
vluchtten met de buit.

De 28-jarige V.K wordt beschuldigd van
één diefstal met braak en het lidmaat-
schap van een criminele vereniging.
Zijn kompaan, de 43-jarige J.F., wordt

verdacht van drie diefstallen met in-
braak, lidmaatschap van een criminele
vereniging en het witwassen van geld.
Het duo werd betrapt na een inbraak in
een krantenwinkel in de Oudstrijders-
straat in Oudenaarde. Via een gat in het
plafond verschaften ze zich een weg
naar binnen, om daarna in een berging
een kluis met krasbiljetten, een porte-
feuille en geld uit de kassa mee te ne-
men. De eigenaars werden gewekt door
een knal en konden op de bewakings-

beelden zien hoe de inbrekers in de
winkel aanwezig waren. De politie kon
de mannen vervolgens onderscheppen
tijdens hun vlucht. De 43-jarige inbre-
ker bleek geseind te staan.
In de wagen van het duo vonden de
agenten onder meer een slijpschijf die
op een andere locatie is gestolen, maar
volgens de 43-jarige beklaagde is aan-
gekocht op een rommelmarkt in Brus-
sel. 
Het parket vindt het ook verdacht dat

de beklaagde een auto kocht en die
deels betaalde met briefjes van vijf en
tien euro en dat hij 5.000 euro kon over-
schrijven naar zijn familie in Albanië
terwijl hij geen officieel inkomen heeft
in België. Het Openbaar Ministerie vor-
dert voor hem een celstraf van 5 jaar
een boete van 8.000 euro. Zijn kompaan
V.K. heeft nog een blanco strafblad en
riskeert een celstraf van 18 maanden.
De rechtbank zal op 24 oktober het von-
nis uitspreken. (LDO)

OUDENAARDE
Gedetineerde
riskeert 10 maanden
extra cel voor aanval
op cipiers
Een 46-jarige gedetineerde riskeert
tien maanden extra cel voor het
toebrengen van slagen en verwon-
dingen aan twee cipiers. De feiten
deden zich voor in de gevangenis
van Oudenaarde.
R.D. verblijft momenteel in de ge-
vangenis van Brugge, maar zat in
de zomer van 2017 nog in de gevan-
genis in Oudenaarde. Daar sloeg hij
met een vuistslag in het gezicht één
cipier buiten westen. De man was
zeven dagen werkongeschikt en
ondervond nog maandenlang last
van de slag. De beklaagde probeer-
de ook een andere cipier te slaan,
maar die kon de slagen afweren.
Het Openbaar Ministerie vordert
een extra celstraf van tien maan-
den.
Ook de passage van R.D. in de cor-
rectionele rechtbank in Oudenaar-
de verliep niet zonder slag of stoot.
De rechter moest de man meerdere
keren tot de orde roepen en een uit-
leg over de feiten kwam er niet. «Ik
heb geen verklaring kunnen afleg-
gen bij de politie, dus er moet een
uitstel komen», deelde de man
mee. De procureur verduidelijkte
dat de man altijd heeft geweigerd
in te gaan op de uitnodiging tot ver-
hoor. «Hij verhuist ook van de ene
gevangenis naar de andere wegens
slecht gedrag en zijn strafregister
telt acht pagina’s», klonk het.
De rechtbank zal op 24 oktober het
vonnis uitspreken. (LDO)

ST-L.-HOUTEM
Rotonde deels
afgesloten voor
herstelling wegdek
Het rondpunt aan het gemeente-
huis in Sint-Lievens-Houtem is van
maandag 14 tot vrijdag 18 oktober
deels afgesloten voor herstellings-
werken. Aannemer Aclagro start
op het Marktplein tegenover het
gemeentehuis met een plaatselijk
herstel in de rijweg.  De rijbaan ter
hoogte van het rondpunt Markt-
plein/Eiland wordt afgesloten. Het
verkeer dat van Eiland en Molen-
kouter komt, wordt omgeleid via
Hofkouter, dat tijdelijk éénrichting
wordt. Het verkeer dat van het
Marktplein richting Molenkouter
moet, wordt omgeleid via de Fa-
brieksstraat, Krabbenijkstraat en
Dries. Zwaar verkeer wordt omge-
leid via Keiberg, Nederweg, Wet-
tersesteenweg, Mgr. Meulemans-
traat, Paardemarkt en omgekeerd. 

(FEL)

Kluis met krasbiljetten gestolen: inbrekers riskeren tot vijf jaar cel
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De nieuwe internationale wie-
lerkalender is vrijgegeven. Voor
Danilith Nokere Koerse bete-
kent dat een dubbele promotie:
zowel onze wedstrijd voor man-
nen als die voor vrouwen is op-
genomen in de gloednieuwe
UCI ProSeries. Dat is een nieuwe
reeks van wedstrijden die de
UCI rangschikt net onder de

WorldTour. «We hadden nu al
wereldtoppers aan de start zo-
als Mathieu Vander Poel, Remco
Evenepoel, enz. We zijn ervan
overtuigd dat we door deze
nieuwe promotie nog meer
sterke renners naar de start in
Deinze kunnen halen. Dit bete-
kent ook dat renners een hoger
prijzengeld en meer UCI-pun-

ten kunnen verzamelen in No-
kere. We zijn heel blij dat de UCI
gelooft in onze wedstrijd», re-
ageert woordvoerder Robrecht
Bothuyne.
Andere wedstrijden in dezelfde
categorie zijn o.m. Kuurne-
Brussel-Kuurne, de Brabantse
Pijl of de Scheldeprijs.
«De snelle promotie van de
vrouwenwedstrijd is zo moge-
lijk nog indrukwekkender»,
vindt Bothuyne. «In 2019 orga-
niseerden we voor het eerst een
damesversie van Danilith Noke-
re Koerse. Dat was een succes:
we hadden veel toeschouwers
en een sterk internationaal
deelnemersveld. Nu wordt Da-
nilith Nokere Koerse Women
een wedstrijd in de ProSeries,
als enige in België. Onze wed-
strijd krijgt de hoogste waarde-
ring na de 3 Vlaamse World-
Tour-wedstrijden in onze regio.
We willen ook in onze vrou-
wenwedstrijd de wereldtop aan
de start.» De volgende Danilith
Nokere Koerse vindt plaats op
18 maart 2020. (DCRB)

Danilith Nokere Koerse rekent op meer grote namen na UCI-promotie

Nokere Koerse dit jaar. 
Foto Ronny De Coster

en moet dus naar Kruishoutem met zui-
ver steenpuin, hout, gips, boomwor-
tels (aan 0,04 euro per kilogram) en met
grof vuil, niet-recupereerbaar bouw-
afval en asbestcement (aan 0,20 euro
per kilogram). Voor de eerste 200 kilo-
gram asbestcement en eerste 500 kilo-
gram zacht groenafval hoeft een gezin
evenwel niet te betalen.

Geen huisvuilzakken meer
Inwoners van Kruishoutem kunnen
hun huisvuil nog tot de jaarwisseling in
vuilniszakken op de stoep zetten. Daar-
na gebeurt de inzameling met contai-
ners, zoals dat nu ook al het geval is in

Zingem. Ieder gezin betaalt sowieso een
vaste maandelijkse kost van 2 euro, ook
als er géén container wordt aangebo-
den. Per keer dat de afvalbak wordt bui-
tengezet, is er een zogenaamde aanbie-
dingskost: 0,15 euro voor een bak van
40 liter, 0,30 euro voor een van 120 liter
en 0,60 euro voor een container van 240
liter. En wat je erin kiepert, kost 0,25
euro per kilogram. IMOG haalt de con-
tainers om de twee weken op en stuurt
één keer per jaar de afrekening. Wie bij
de overschakeling naar containers nog
pakken vuilniszakken heeft, kan ze tot
eind januari inleveren. Tot eind decem-
ber zijn vuilniszakken te koop per stuk.

Alle inwoners krijgen in de week van 4
november een brief waarmee ze kun-
nen laten weten welke afvalcontainer
ze wensen. De levering van de afvalbak-
ken gebeurt in de week van 16 decem-
ber.

Inzameling aan huis
Er komt enkele keren per jaar een gratis
afhaling van snoeiafval aan huis. Wan-
neer dat gebeurt, staat in de afvalkalen-
der. Buiten die tijdstippen gebeurt het
tegen betaling.
IMOG en de gemeente plannen de ko-
mende weken nog een uitgebreide in-
formatiecampagne.

NIEUWE REGELS EN TARIEVEN AFVALINZAMELING OP EEN RIJTJE

Betere service? Oordeel zelf

Volgens IMOG krijgen de inwoners een
betere service met het nieuwe plan.
Meest spraakmakend item in het Krui-
semse afvaldossier was de voorbije we-
ken de reorganisatie van de container-
parken. Zingem krimpt in, maar hoe zit
dat precies? 
Zowel in Zingem als in Kruishoutem is
er een zogenaamd milieustraatje waar
je gratis matrassen, tapijten, metaal,
textiel, glas, KGA, plastics, hard groen-
afval (snoeihout en takken), papier en
karton kwijt kan. Beide recyclagepar-
ken aanvaarden ook zacht groenafval.
In Kruishoutem betaal je daarvoor 0,04
euro per kilogram. In Zingem, waar
geen weegschaal staat, is het tarief 0,7
euro per begonnen 50 liter of 14 euro
per kubieke meter. Het recyclagepark in
Zingem is nog uitsluitend bedoeld voor
gezinnen en dus niet meer voor bedrij-
ven en verenigingen.

Alléén in Kruishoutem
Je kan in Zingem ook niet meer terecht

De geplande reorganisa-
tie van het container-
park van Zingem heeft
de voorbije weken al zo
veel commotie veroor-
zaakt, dat niemand nog
echt weet hoe het na
Nieuwjaar zit met de af-
valinzameling en -ver-
werking in Kruisem. Wij
leggen het uit.

RONNY DE COSTER

KRUISEM

In het containerpark van Kruishoutem kan je nog boomwortels kwijt. Foto Ronny De Coster
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cupereerbaar bouwafval en asbest-
cement kwijt wil, moet naar Kruis-
houtem. 

Geen weegbrug
In Zingem komt er geen weegbrug
en betalen bewoners per afgeleverd
volume, terwijl op het container-
park van Kruishoutem wordt gewo-
gen. Daarnaast wordt vanaf 1 janua-
ri 2020 de inzameling van luierafval
in het recyclagepark van Zingem
stopgezet. Wegwerpluiers worden
beschouwd als restafval en moeten
worden aangeboden in de container.
«Dat komt duurder uit en de contai-
ner zit vlugger vol», bedenkt liberaal
fractieleider Geoffrey Verleyen. «Er

is altijd gezegd, dat het container-
park in Zingem ‘onverkort’ zou blij-
ven voortbestaan. Nu ligt toch een
afbouwscenario klaar.»
«Net terwijl vele lokale besturen
zoeken naar oplossingen om hun re-
cyclagepark uit te breiden of dichter
bij de inwoners te brengen, beperkt
het schepencollege de dienstverle-
ning. Het is niet logisch dat de afval-
stromen niet gelijk zijn voor beide
recyclageparken en dat de volume-
schatting anders verloopt. Dit zal lei-
den tot veel onduidelijkheid», vreest
het oppositieraadslid.
«Dit is geen afbouw, maar een ma-
nier om de afvalverwerking efficiën-
ter te organiseren», verdedigt mi-

lieuschepen Kristof Callens (CD&V)
het plan. «In Zingem is geen plaats
voor een weegbrug. Bovendien vin-
den we de uitgave van 80.000 euro
niet verantwoord. We hadden ons
voorgenomen om het containerpark
van Zingem toch te behouden en dat
is ons ook gelukt.»
Voor de bezoeken aan de recyclage-
parken wordt er jaarlijks een gratis
quotum van 500 kilogram groenaf-
val en boomwortels en een gratis
quotum van 200 kilogramg asbest-
cement toegekend per gezin. Hier-
mee verdwijnen dan wel de 30 gratis
toegangsbeurten per gezin tot het
niet-betalende gedeelte van het re-
cyclagepark in Zingem.

GEBROKEN VERKIEZINGSBELOFTE OF EFFICIËNTE WERKING?

Zingem krijgt containerpark light

De ophaling van het huisvuil en de
uitbating van de beide recyclagepar-
ken in Kruisem staat volgende
maandag op de gemeenteraad. De
CD&V-bestuursmeerderheid vormt
het containerpark van Zingem om
tot een minirecyclagepark. Wie
steenpuin, houtafval, behandeld of
samengesteld hout, boomwortels,
gips, grofvuil, multistroom, niet-re-

Inwoners van Kruisem
kunnen binnenkort
niet meer met steen-
puin, houtafval, boom-
wortels, gips, grofvuil,
niet-recupereerbaar
bouwafval en asbest-
cement naar het con-
tainerpark in Zingem.
Dat staat in een ont-
werp van beslissing.
«Met de afbouw van
het containerpark
breekt de CD&V een
verkiezingsbelofte»,
protesteert oppositie-
raadslid Geoffrey Ver-
leyen (Open Vld).

RONNY DE COSTER

KRUISEM

Met bouwafval kan je vanaf de jaarwisseling alleen nog naar Kruishoutem, volgens het voorstel. Foto De Coster

Twee keer per jaar fietslessen 
voor volwassenen
Volwassenen kunnen in oktober opnieuw fietslessen
volgen bij de sportdienst en het Sociaal Huis van Ronse.
De cursus zal nu twee keer per jaar in verschillende
modules plaatsvinden. Fietsen maakt mensen zelf-
standiger en het verhoogt kansen op tewerkstelling.
Buurtsport Ronse wil daarom meer volwassenen leren
fietsen. Dat gebeurt in vier modules met telkens een
test op het einde. De lessen vinden in oktober plaats
op dinsdag, donderdag en vrijdag aan sportcomplex ‘t
Rosco en kosten 15 euro per module. Inschrijven bij de
sportdienst. (LDO)

RONSE

Neen, er komt geen extra stopplaats voor lijnbussen in
Spende in Lierde. Nochtans hebben arbeiders daar on-
langs de afgesleten lijnen van de vroegere stopplaats
herschilderd. Het was gemeenteraadslid Marc De Ville
(Open Vld) die maandagavond de vraag stelde op de ge-
meenteraad in Lierde. «Al acht jaar passeert er geen lijn-
bus meer door Spende. Komt daar binnenkort misschien
verandering in, want sinds kort is daar weer een stop-
plaats voor bussen op het wegdek geschilderd», wilde De
Ville weten. Burgemeester en schepenen fronsten de
wenkbrauwen en wisten niet wat het raadslid bedoelde.
Na onderzoek blijkt nu dat te ijverige arbeiders de afge-
sleten lijnen herschilderd hebben. «Een foutje», geeft de
gemeente toe.
Enkele tientallen meter verderop is er wel een stopplaats
voor de belbus van De Lijn. (FEL)

Oeps, foutje! Al 8 jaar geen bus,
oude lijnen wel herschilderd

LIERDE

Er passeert al 8 jaar geen lijnbus meer langs
Spende en toch werden de lijnen netjes 

herschilderd. Foto Frank Eeckhout
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WETTEREN

Fietser aangereden op 
Stationsplein
Een jonge vrouw is zaterdag-
avond om 17.25 uur zwaarge-
wond geraakt bij een verkeers-
ongeval op het Stationsplein in 
Wetteren. De vrouw kwam met 
haar fiets vanuit de Nieuwstraat 
het Stationsplein opgereden 
toen ze werd aangereden door 
een personenwagen die de par-
king van het station wou oprij-
den. Door de laaghangende zon 
merkte de bestuurder de fietser 
niet goed op. Het slachtoffer 
werd ter plaatste verzorgd door 
de hulpdiensten en daarna over-
gebracht naar het ziekenhuis. Ze 
verkeerde niet in levensgevaar.  
(jvw)

RONSE

Vijftien bestuurders 
op de bon 
In de Ommegangstraat (N425) 
zette de verkeerspolitie van 
Ronse maandag vijftien bestuur-
ders op de bon, ondanks de aan-
gekondigde jacht op snelheids-
duivels. Omdat de route deel uit-
maakt van de tijdelijke 
omleiding, is de maximumsnel-
heid van de Kruisberg tot Loui-
se-Marie beperkt tot vijftig kilo-
meter per uur. Een op de acht ge-
controleerde wagens reed er 
echter te snel. Ook een trucker 
werd betrapt.  (fdv)

OOSTERZELE

Zuid-Oost-Vlaanderen 
organiseert zich 
rond woonbeleid
De intercommunale voor Streek-
ontwikkeling Solva brengt (bij-
na) alle steden en gemeenten in 
de Vlaamse Ardennen samen 
voor een intergemeentelijke sa-
menwerking op het vlak van 
woonbeleid. Oosterzele keurde 
haar deelname al goed in een 
cluster met Zottegem en Zwalm.
“Vanaf 1 januari 2020 willen we 
de gemeenten ondersteunen bij 
het woonbeleid,” legt Solvadirec-
teur Bart Wallaeys uit. Zuid-
Oost-Vlaanderen wordt geken-
merkt door een verouderde hui-
zenmarkt. De Vlaamse Ardennen 
zijn koploper in Vlaanderen wat 
betreft het aantal woningen die 
dateren van voor 1900.  Tot nu 
toe bestonden er weinig initia-
tieven om met andere gemeen-
ten samen te werken over dit 
thema. Herzele, Sint-Lievens-
Houtem en Erpe-Mere doen dat 
wel al enkele jaren en zullen ook 
instappen in ons project.”

Zonder Aalst en Brakel

“Het samenwerkingsverband, 
dat door Solva geregisseerd zal 
worden, ontvangt subsidies van 
de Vlaamse overheid. “Er wer-
den zes clusters gemaakt. Als we 
het gebied opsplitsen, kunnen 
we meer subsidies ontvangen”, 
legt Wallaeys uit. “Enkel Aalst en
Brakel doen niet mee. Aalst heeft 
zijn energiehuis en organiseert 
zelf initiatieven. Waarom Brakel 
niet mee stapt in het project, is 
mij een raadsel.”
De toetreding staat de komende 
weken op de agenda van alle ge-
meenteraden in het werkingsge-
bied.   (jvw)

De samensmelting van Zin-
gem en Kruishoutem is nog 
niet helemaal in kannen en 
kruiken. Maandag staat een 
heikel dossier op de agenda van
de gemeenteraad: de ophaling 
van het huisafval en de uitba-
ting van de recyclageparken in 
de deelgemeenten. 

Bij aanvang van de fusie was
Kruishoutem als enige Oost-
Vlaamse gemeente aangesloten
bij de afvalintercommu-
nale Imog. Zingem 
werkte, net als de 
meeste gemeenten in 
de Vlaamse Ardennen, 
samen met afvalinter-
communale Ivla. In 

mei besloot
het ge-

meentebestuur dat Kruisem 
aangesloten blijft bij beide af-
valintercommunales. Het recy-
clagepark in de Melkerijstraat 
in Kruishoutem wordt het 
hoofdrecyclagepark en in de 
Bekestraat in Zingem opteert 
het schepencollege voor het be-
houd van een minirecyclage-
park. 

Geen weegbrug

“Nochtans verklaarde sche-
pen van Milieu Kristof Callens 
(CD&V) diezelfde maand dat er
geen afbouw van het park in 
Zingem zou komen”, steekt 
Open VLD-fractievoorzitter 
Geoffrey Verleyen van wal. 
“Het gemeentebestuur kiest nu 
toch voor een minirecyclage-

park. Daardoor kunnen

onder andere zuiver steenpuin, 
zuiver houtafval, behandeld of 
samengesteld hout, boomwor-
tels, gips, grofvuil, niet-recupe-
reerbaar bouwafval en asbest-

cement niet meer verwerkt 
worden in Zingem.” 

Daarnaast wordt vanaf 1 janu-
ari 2020 geen luierafval meer 
ingezameld in Zingem. Opval-
lend is ook dat er geen weeg-
brug komt, terwijl dat in Kruis-
houtem wel het geval is. Dat 
was nochtans beloofd.”

Volgens Open VLD verbreekt
CD&V op die manier haar ver-
kiezingsbelofte. “In hun verkie-
zingsprogramma staat dat de 
werking van de recyclagepar-
ken ‘onverkort’ zou blijven be-
staan”, zegt Verleyen. “Ter-
wijl veel lokale besturen 
zoeken naar oplossingen

om hun recyclagepark uit te 
breiden, kiest het schepencolle-
ge van Kruisem net voor een af-
bouw van de dienstverlening.”

Schepen Callens  houdt zich
voorlo-
pig op
de vlak-
te over
het on-
der-
werp.
“Het
dossier
moet
nog
door de

gemeenteraad besproken wor-
den en ik wil dat debat alle kan-
sen geven”, klinkt het.  “De eni-
ge belofte die we hebben ge-
maakt in ons programma, is dat 
we beide recyclagepar-
ken zouden 
behouden 
en dat is 
ook zo.”

Volgens oppositiepartij Open VLD verbreekt bestuursploeg haar verkiezingsbelofte

Schepencollege kiest voor een 
minirecyclagepark in Zingem
De gemeenteraad van Kruisem buigt zich maandag 
over het afvalbeleid. Als het van de CD&V-meerder-
heid afhangt, komt er een minirecyclagepark in deel-
gemeente Zingem met een beperkt aanbod aan afval-
stromen. “CD&V verbreekt op deze manier haar ver-
kiezingsbelofte”, meent Open VLD.

KRUISEM 

In het recyclagepark aan de Bekestraat in Zingem zullen inwoners
niet langer terecht kunnen met behandeld hout, gips of grofvuil.

PAUL DARRAGAS

P
D

V

GEOFFREY VERLEYEN
FRACTIEVOORZITTER OPEN VLD

“Terwijl veel besturen hun
recyclagepark uitbreiden,
kiest Kruisem voor minder
dienstverlening”

PD
V

chelen en Laarne, daarom wordt 
het geld verdeeld onder initiatie-
ven in de drie gemeenten.    (jvw)

Wetteren. Zij schonken 3.750 eu-
ro aan het Huis van het Kind. De-
ze organisatie is ook actief in  Wi-

In de rekken van de gloednieu-
we spelotheek vind je een hon-
derdtal spelletjes, van de klassie-
kers zoals Rummikub en Scrab-
ble tot minder bekende 
gezelschapsspelen. En de biblio-
theek zal de collectie nog verder 
aanvullen. Iedereen die lid is van 
de bib, kan de dozen gratis lenen. 

“We droomden er al langer van
om een spelotheek te openen,” 
vertelt schepen van Sociale Za-
ken Lieve De Gelder (CD&V). 
“Het Sociaal huis bleek daar niet 
geschikt voor, dus kozen we voor 
de bibliotheek, een heel laag-
drempelige locatie.” De spelo-
theek is een initiatief van de bi-
bliotheek en Huis van het Kind 

Rummikub, scrabble of stratego spelen in de bibliotheek
Wetteren heeft sinds kort 
een spelotheek in de bib. 
Kinderen kunnen er naar 
hartenlust spelletjes en 
ander speelmateriaal uit-
lenen.

en werd gesponsord door ser-
viceclubs Ladies Circle, Agora 
Club Wetteren en Ronde Tafel 

W Enkele kinderen probeerden de spelletjes uit onder het goedkeurend oog van enkele vertegenwoordigers van de initiatiefnemers.

JV
W

WETTEREN 

Bron: Het Nieuwsblad - 17 september 2019
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Het op elkaar afstemmen
van het afvalbeleid in
Kruishoutem en Zingem
was een van de lastigste
dossiers in het fusieverhaal
in Kruisem. De gemeente
Kruishoutem zat onder de
vleugels van de afvalinter-
communale Imog en Zin-
gem behoorde tot Ivla.
Daardoor was er geen uni-
forme dienstverlening. 

De gemeenteraad kiest nu
voor de afvalintercommu-
nale Imog, die vanaf 1 janu-
ari in Kruisem de volledige
afvaldienstverlening zal
verzorgen. Zowel voor de
inwoners van Kruishoutem
als voor de Zingemnaren
brengt dat een aantal nieu-
wigheden met zich mee. 

“Voor de inzameling van
het huishoudelijk afval kie-
zen we voor het beste van
de twee werelden”, bena-
drukt burgemeester Joop
Verzele (CD&V). “Door de
samenwerking met Imog
worden de diensten voor de
inzameling en de verwer-
king vanaf 1 januari uitge-
breid.”

“Ik ben overtuigd dat we de
juiste keuze hebben ge-
maakt en de goede weg zijn
ingeslagen. Maar het zal be-
langrijk zijn om de inwo-
ners goed te informeren en
te sensibiliseren”, zegt
schepen van Milieu Kristof
Callens (CD&V), die de be-
langrijkste wijzigingen in

het afvalbeleid toelicht.

Wie goed sorteert, bespaart

“De inwoners van Zingem
waren al vertrouwd met het
gebruik van de Diftar-rol-
container, maar voor de
Kruishoutemnaren is dit
nieuw. Hier geldt het prin-
cipe dat wie goed sorteert,
bespaart. De container die
in drie volumes te koop
wordt aangeboden, zal
tweewekelijks opgehaald
worden. De hoeveelheid af-
val wordt bij ophaling gewo-
gen en op basis van het aan-
tal kilogram zal eenmalig
per jaar de aanrekening vol-
gen.”

Groter gratis aanbod

Schepen Callens  onder-
streept dat de beide recycla-
geparken in Kruishoutem
en Zingem behouden blij-
ven: “Meer nog, in beide
parken gelden vanaf vol-
gend jaar ruimere openings-
uren op woensdag, vrijdag
en zaterdag. We zorgen voor
een vereenvoudigde tarief-
structuur en een groter gra-

tis aanbod. Bijkomende gra-
tis afvalsoorten zijn papier
en karton, onbehandeld
hout en hard groenafval.
Voorts mag elk gezin twee-
honderd kilogram asbestce-
ment en vijfhonderd kilo-
gram groenafval gratis stor-
ten. Grof vuil, steenpuin en
asbestcement worden niet
langer aanvaard in het recy-
clagepark in Zingem, dat
kan voortaan wel worden
binnengebracht in Kruis-
houtem of worden meegege-
ven met de ophaling aan
huis. Daarnaast stellen we
een pak flankerende maat-
regelen voor zoals een
Imog-verkooppunt op het
recyclagepark in Kruishou-
tem, afvaleilanden en her-
bruikbare bekers voor festi-
viteiten en een extra aanbod
voor scholen.”

Donderdag werd de aftrap
van een communicatiecam-
pagne gegeven. Een mobiele
infostand met totem en Dif-
tarbakken wordt periodiek
op openbare locaties ge-
plaatst. Eind deze maand
valt in alle postbussen een
‘afvalkrant’ met een over-
zicht van alle diensten.

Kruisem geeft aftrap van infocampagne voor nieuw afvalbeleid vanaf 1 januari

Rolcontainer Diftar maakt intrede, ruimere 
openingsuren en groter gratis aanbod

Voor de inwoners van 
Kruishoutem en Zingem 
geldt vanaf 1 januari een 
uniforme dienstverlening 
voor afvalbeleid. Het vol-
ledige dienstenaanbod 
wordt vanaf dan door af-
valintercommunale Imog 
verzorgd.

KRUISEM 

W Onder andere via een mobiele infostand zullen de inwoners van Kruisem over het nieuwe afvalbeleid worden geïnformeerd. 

PAUL DARRAGAS

PD
V

JOOP VERZELE
BURGEMEESTER KRUISEM

“Voor de inzameling 
van het huishoudelijk 
afval kiezen we voor 
het beste van de 
twee werelden”

Danilith Nokere Koerse Wo-
men meteen een wedstrijd in
de ProSeries, als enige in Bel-
gië. Dat maakt dat hij de hoog-
ste waardering krijgt na de drie
Vlaamse WorldTour-wedstrij-
den in onze regio. Dat is een
hele eer. We willen ook in onze
dameswedstrijd de wereldtop
aan de start krijgen.”  (pd)

tie. Andere wedstrijden in de-
zelfde categorie zijn onder an-
dere Kuurne-Brussel-Kuurne,
de Brabantse Pijl en de Schel-
deprijs.” De snelle promotie
van onze vrouwenwedstrijd
blijkt nog indrukwekkender.
“Dit jaar organiseerden we
voor het eerst en met succes
een dameswedstrijd. Nu wordt

Remco Evenepoel. We zijn
overtuigd dat we door deze
nieuwe promotie nog meer
toppers naar Nokere kunnen
halen. Deze promotie betekent
ook dat de renners een hoger
prijzengeld en meer UCI-pun-
ten kunnen verzamelen. We
zijn heel blij dat de UCI gelooft
in onze wedstrijd en organisa-

UCI ProSeries. Dat is een nieu-
we reeks van wedstrijden die
de UCI rangschikt net onder de
WorldTour”, licht Robrecht
Bothuyne, ondervoorzitter van
de vzw Nokere Sport toe. “Dit
moet toelaten dat we nog meer
kunnen groeien. We hadden nu
al wereldtoppers aan de start
zoals Mathieu Van der Poel en

“Zowel onze wedstrijd voor
mannen als voor vrouwen is
opgenomen in de gloednieuwe

Met de uitgave van de 
nieuwe internationale 
wielerkalender heeft Da-
nilith Nokere Koerse een 
dubbele promotie beet. 

NOKERE 

Nokere Koerse promoveert twee keer op internationale wielerkalender

RONSE

David Vandekerkhove 
woordvoerder van 
minister Diependaele
David Vandekerkhove, N-VA-
fractieleider in de Ronsese ge-
meenteraad, wordt de adjunct-
woordvoerder van Vlaams mi-
nister Matthias Diependaele. 
“We waren met N-VA Ronse al 
bijzonder tevreden dat er twee 
gezichten uit de Vlaamse Ar-
dennen een nieuw politiek 
mandaat kregen”, zegt Vande-
kerkhove. “Burgemeester Joris 
Nachtergaele uit Maarkedal 
werd Vlaams parlementslid en 
Matthias Diependaele uit Zot-
tegem Vlaams minister van Fi-
nanciën en Begroting, Wonen 
en Onroerend Erfgoed.”
Nu komt daar met Vandekerk-
hove nog een vervolg op. “Ik 
heb ervaring als communica-
tiemedewerker van voormalig 
minister-president Geert 
Bourgeois en tot voor kort als 
woordvoerder van de Oost-
Vlaamse N-VA-gedeputeer-
den”, zegt hij. “Deze kans kon 
ik niet laten liggen. Ik heb geen
moment getwijfeld toen Mat-
thias mij hiervoor opbelde.”  
(sdr)

SCHELDEWINDEKE

Marc Van Ranst 
vertelt over infecties
Neos Oosterzele organiseert 
op donderdag 17 oktober om 
14 uur een lezing met Marc 
van Ranst over infectieziek-
ten. Van Ranst is hoogleraar 
virologie, epidemiologie en 
bio-informatica aan de Leu-
vense Universiteit en verwierf 
vooral naambekendheid als 
griepcommissaris. 
Hij zal het hebben over de mo-
gelijke oorzaken van infecties, 
zal uitleggen hoe een virus 
muteert en vertellen over de 
mogelijke gevaren en hoe de 
medische wereld daarop rea-
geert. De lezing vindt plaats in 
de bibliotheek aan de Stati-
onsstraat in Scheldewindeke. 
De toegang bedraagt 8 euro.   
(jvw)

W David Vandekerkhove (links) wordt 
adjunct-woordvoerder van minister 
Matthias Diependaele.

S
D

R
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Kwaremont 
Sluitingsprijs

29.09.2019 > Bavikhove
Info & inschrijvingen:
proximuscyclingchallenge.be33 

km
66 
km

99 
km

132 
km

Met  
Kwaremont 
Kermesse. 
Meer info op  
kwaremont-
kermesse.be

1 gratis  
Kwaremont
bij aankomst

WEVELGEM

40 maanden cel 
voor man die brand 
stichtte aan woning ex
Een zestigjarige Wevelgem-
naar is al voor de vierde keer 
veroordeeld voor brandstich-
ting. André V. kreeg een effec-
tieve celstraf van veertig 
maanden omdat hij zowel 
brand stichtte aan de woning 
van zijn ex-vriendin als bij 
haar broer. Na een ruzie eer-
der op de dag stak V. op 22 ju-
ni de sierlijst van de voordeur 
van de woning van zijn ex in 
brand. Ook aan de deur van de 
broer waren er schroeiplek-
ken. De man was dronken 
toen hij beide brandstichtin-
gen pleegde. 
Hij vroeg nog een kans om 
zijn alcoholverslaving aan te 
pakken, maar daar ging de 
rechter niet op in. De man liep 
eerder al drie veroordelingen 
op omdat hij brand had ge-
sticht aan een woning van een 
ex-partner. De laatste veroor-
deling dateert nog maar van 
oktober vorig jaar. Hij kreeg 
toen een grotendeels voor-
waardelijke celstraf van drie 
jaar, maar door de nieuwe fei-
ten schond hij zijn voorwaar-
den en wordt die celstraf als-
nog effectief.  (eva)

MENEN

Menenaar riskeert 
celstraf voor diefstal 
nummerplaten
Voor de diefstal van nummer-
platen riskeert een man uit 
Menen een celstraf. Op 4 fe-
bruari stal hij de nummerpla-
ten van de wagen van zijn 
schoonbroer, eveneens uit 
Menen. De beklaagde zit ver-
wikkeld in een conflict met 
zijn schoonbroer nadat hij bij 
hem mocht logeren. “Mijn 
cliënt werd er niet alleen het 
slachtoffer van verbaal en fy-
siek geweld, hij werd ook mis-
leid waardoor hij nu niet meer 
aan zijn eigen geld kan. Dat 
leidt tot enorme frustraties.”
De Menenaar riskeert een ge-
vangenisstraf van twee maan-
den en een geldboete van 400 
euro. De rechter doet uit-
spraak op 28 oktober.  (eva)

Je favoriete vuilnisbak kie-
zen. Het stadsbestuur van
Harelbeke tovert nog maar
eens een opvallend project
uit haar hoed in de strijd te-
gen zwerfafval. Bewoners en
bezoekers van de stad mogen
de komende weken, net als de
afvalophalers, hun favoriete
vuilnisbak kiezen. Je vindt
tegenwoordig zes (!) ver-
schillende soorten vuilnis-
bakken terug, verspreid over
de Kortrijksestraat, de
Marktstraat en in de stati-
onsbuurt. “Het centrum van
Harelbeke kampt met zwerf-
vuilproblemen”, zegt sche-
pen van Milieu Tijs Naert
(SP.A/Groen). 

“Dat komt door te kleine
straatvuilnisbakken en te
veel sluikstort in de vuilnis-
bak. In een straatvuilnisbak
mag enkel zwerfvuil. Het is
verboden om huisvuil of be-
drijfsafval in een straatvuil-
nisbak te deponeren”, zegt
Koen Delie, woordvoerder
van Imog die het project mee
coördineert. Bovendien zijn
de vuilnisbakken in het cen-
trum niet ergonomisch voor

de ophalers. “Bovendien zit-
ten de zakken vaak overvol,
zeker op warme dagen. Dat
ontsiert het centrum van de
stad en daar wil de stad iets
aan veranderen”, zegt Naert.

In totaal staan er zes ver-
schillende vuilnisbakken.
Een groene gebogen, een
groene ronde, een kleine wit-
te, een grote witte, een gewo-
ne groene en een grote vuil-
nisbak met groene inwerpo-
pening. En elk hebben ze hun
voor- en hun nadelen. “Net
daarom hebben we met de
stad en met Mooimakers be-
slist om enkele types vuilnis-
bakken uit testen”, zegt De-
lie. “Zowel de ophalers als de
gebruikers kunnen ze evalue-
ren.” 

Grote prijsverschillen

Op de website van de stad
kunnen de inwoners en be-
zoekers van de stad de bak-
ken evalueren. Er wordt on-
der meer gepolst naar de

schoonheid en het gebruiks-
gemak en je moet ook een fa-
voriete vuilnisbak aandui-
den. Over elke vuilnisbak
moet je als gebruiker dezelf-
de evaluatie invullen, zodat
ze ten gronde vergeleken
kunnen worden. Duur zijn de
vuilnisbakken momenteel
niet. “Ze worden volledig ge-
subsidieerd”, zegt Delie.
“Maar tussen de vuilnisbak-
ken zelf zitten wel grote, fi-
nanciële verschillen. De
kostprijs varieert van 100 tot
1.500 euro.” 

Aan de hand van de evalua-
ties van ophalers en gebrui-
kers zal uiteindelijk één vuil-
nisbak gekozen worden. Die
zal worden voorgesteld aan
alle aangesloten gemeenten
van Imog. Als zij ermee ak-
koord gaan, verschijnt de fa-
voriete vuilnisbak op termijn
in de hele Imog-regio.

INFO
De enquête komt binnenkort op 
www.harelbeke.be. 

Nóg een project om zwerfvuil tegen te gaan

Groen of wit, groot of klein: jij bepaalt 
welke vuilnisbak straks op straat staat
In het centrum van Harel-
beke staan momenteel zes 
verschillende soorten 
vuilnisbakken. Burgers en 
afvalophalers mogen nu 
hun favoriete vuilnisbak 
kiezen.

HARELBEKE 

De zes vuilnisbakken staan in de buurt 
van het station en het stadscentrum. 

KAREN VERHULST

K
V

O

KOEN DELIE
WOORDVOERDER IMOG

“We hopen de 
gemeentebesturen te 
kunnen overtuigen 
van de favoriet”

WIE VAN DE ZES?

Bron: Het Nieuwsblad - 28 september 2019
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HARELBEKE

DOOR PETER VAN HERZEELE

Hoe bereiken we de producenten
van zwerfvuil? Hoe tonen we de
straatvuilnisbakken? Hoe zorgen
we voor een ergonomisch gebruik
voor de ophaler? Hoe weren we
het huisvuil in de straatvuilnis-
bakken? Dit zijn de vragen die de
stad Harelbeke en Intercommu-
nale Imog zich de voorbije maan-
den stelden. Samen met Mooima-
kers testen ze nu enkele types
vuilnisbakken uit omdat er veel
verschillende vuilnisbakken op de
markt zijn en elk type zijn voor-
en nadelen heeft. Via de enquête
mogen burgers en afvalophalers
nu hun favoriete vuilnisbak kie-
zen. De zes verschillende types
vuilnisbakken in wit, groen of
zwart-groen staan op verscheide-
ne locaties: de Marktstraat, aan de
ingang en de fietsstalling van het
station, de Kortrijksestraat en de
Gentsestraat. Verder kunnen er
ook enkele vragen beantwoord
worden waaronder of men de

nieuwe vuilnisbakken in het cen-
trum van Harelbeke al zag staan
en hoe vaak men gebruikmaakt
van de straatvuilnisbakken in Ha-
relbeke. 

EVALUATIE

Dat er nieuwe vuilnisbakken ko-
men, heeft zijn redenen. “Het le-
digen van de vuilnisbakken is
voor de afhalers niet altijd even
gemakkelijk. De vuilnisbakken
die we nu gebruiken zijn ook te
klein, waardoor ze vaak snel over-
vol zijn.” Het doel is om de hoe-

veelheid zwerfvuil in de stad terug
te dringen. “Zwerfvuil moet in de
vuilnisbakken komen en niet op
straat. Er mag geen huisvuil in de
straatvuilnisbakken”, zegt sche-
pen van Milieu Tijs Naert
(Groen). De ophalers zullen de
verschillende vuilnisbakken eva-
lueren. De gebruikers kunnen
hun mening geven via de enquête
op de website van de stad www.
harelbeke.be/vuilnisbak. Het in-
vullen duurt slechts vijf minuten.
Wie de enquête invult, maakt
kans op enkele mooie prijzen.

Help mee de nieuwe
vuilnisbak kiezen
HARELBEKE De Stad
Harelbeke lanceert een
opmerkelijke enquête via
de website van de stad.
Aan de hand van enkele
vragen voor de bewoners
zoekt de stad de beste
vuilnisbak in de strijd
tegen zwerfvuil. Wie de
enquête invult, kan
mooie prijzen winnen.

Koen Delie van Imog en schepen van Milieu Tijs Naert bij een van de test-

vuilnisbakken. (foto LOO)

HARELBEKE Antoine Bossuyt,

echtgenoot van Regina Destoop,

is geboren in Kortrijk op 18 febru-

ari 1945 en is op 74-jarige leeftijd

overleden in Harelbeke. Antoine

is de papa van Hans en Steven

en opa van Margaux, Mathis en

Alexander. De uitvaartplechtig-

heid vond plaats in intieme fami-

liekring op 30 september in de

aula van Rouwcentrum Deseyne

in Harelbeke. Na de crematie

kreeg de urne een mooi plaatsje

bij hem thuis in Harelbeke. (PVH/

Rouwcentrum Deseyne)

OVERLIJDENS

Antoine Bossuyt
18/02/1945 – 24/09/2019

BAVIKHOVE Op 24 september

breidde het gezin van Stefanie

Rosseel en Pieter Moens uit met

een zoontje Lukas. Bij zijn ge-

boorte woog hij 3,145 kg en mat

hij 51 cm. Een zusje voor Emma.

Het gezin woont in de Vierkeer-

straat. (foto JC) 

GEBOORTEN

Lukas

BAVIKHOVE Albert Blommaert,

echtgenoot van Erna Monserez,

is geboren in Amougies op 15

april 1940 en is op 79-jarige

leeftijd overleden in Kortrijk.

Albert is de papa van Katrien en

opa van Jenci, Nicolas, Maya en

Dayo. De uitvaartplechtigheid

vindt plaats op zaterdag 5 okto-

ber om 10 uur in de aula van

Rouwcentrum Deseyne in Harel-

beke. Aansluitend zal de urne

een mooie plaats krijgen in zijn

vertrouwde omgeving in Bavikho-

ve. (PVH/Rouwcentrum Deseyne)

Albert Blommaert
15/04/1940 – 01/10/2019

HARELBEKE In verschillende

steden en gemeenten kan het al,

maar nu gaat ook Harelbeke

overstag: vanaf maandag 6 janu-

ari 2020 schakelen de diensten

op het gemeentehuis van Harel-

beke over op een systeem op

afspraak. Vandaag kan je al heel

wat zaken zelf van thuis uit rege-

len. Dat doe je via de gemeente-

lijke website www.harelbeke.be.

Toch is het voor complexere

zaken noodzakelijk om persoon-

lijk langs te komen. Vanaf januari

volgend jaar doe je dat in Harel-

beke voortaan dus op afspraak.

Data vastleggen kan vanaf 1

december.

VOORDELEN

Het werken op afspraak heeft

volgens de stadsdiensten vooral

voordelen. Aanschuiven of wach-

ten is niet langer nodig, je kiest

zelf het moment waarop je wil

langskomen en je kan je afspraak

makkelijk van thuis uit regelen,

hetzij online, hetzij telefonisch.

“Bovendien verwacht onze me-

dewerker de inwoner en kan hij

of zij zich dus perfect voorberei-

den en focussen op je specifieke

vraag”, klinkt het. Bij het maken

van een afspraak krijg je ook al

een pak nuttige informatie over

welke documenten je eventueel

moet meebrengen. (OV)

Vanaf januari 
werkt stadhuis 
op afspraak

HARELBEKE/DEERLIJK/WEVELGEM We konden een driedubbel vierge-

slacht fotograferen. De viergeslachten bestaan uit bomma Gratienne

Vangheluwe (75) uit Harelbeke en haar dochters Shyrley (53, rechts)

uit Harelbeke en Shelly Dhondt (50, links) uit Wevelgem. Shelly’s doch-

ter Joyce Herman (31) uit Wevelgem zorgde voor twee viergeslachten

met dochters Cilou (4) en Louen Nachtergaele (1,5). Bij Shyrley zorgde

dochter Elisa Vanroosbeke (27) uit Deerlijk voor een viergeslacht met

haar dochtertje Josefine Sabbe (2 maanden). (EDB – foto EDB)

VIERGESLACHTEN

Van Gratienne tot Cilou, Louen en Josefine

HARELBEKE Op vrijdag 20 september werd Fay (49,5 cm; 3,410 kg)

geboren in de kraamafdeling van AZ Groeninge in Kortrijk. Fay is het

dochtertje van Stijn Demuynck en Shana Spitaels en het zusje van

Luigi, Evangeline en Zachary en sterrenkindjes Féline, Hope en Sky.

(EDB – foto EDB)

Fay

Ontdek
jouw

lezersvoordeel

www.kw.be/shop
DB588442C9

Bron: Krant van West-Vlaanderen - 4 oktober 2019
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MENEN/KORTRIJK
Twee botsingen in 
14 dagen: 4 maanden
rijverbod, fikse boete
Een 34-jarige automobilist uit
Menen heeft voor de Kortrijkse
politierechtbank een rijverbod
van 4 maanden en een boete van
2.600 euro opgelopen. In amper
14 dagen tijd veroorzaakte hij in
Kortrijk en Bissegem twee bot-
singen.

Op 16 december 2018 zag een ge-
tuige hoe een bestelwagen de Pa-
leisstraat inreed, een botsing ver-
oorzaakte en daarna gewoon ver-
der reed. Automobilist Niels G. kon
bij een vriend gevonden worden.
Amper 14 dagen later, op 29 de-
cember 2018, knalde G. met zijn
wagen langs de Meensesteenweg
in Bissegem (Kortrijk) tegen een
geparkeerde takelwagen. Door de
klap vloog de takelwagen vooruit
tot tegen de gevel van het apparte-
ment. De aanrijding zorgde voor
schade aan de gevel langs de oprit
naar autohandel B-Force en deed
de bejaarde bewoonster op het ge-
lijkvloers van het appartement
abrupt uit haar slaap ontwaken. Ze
schrok hevig, maar raakte niet ge-
wond. Na de aanrijding probeerde
de automobilist nog zijn weg te ver-
volgen, maar dat mislukte. Zijn Hy-
undai moest getakeld worden. Hij
bleek ruim 2 promille alcohol in het
bloed te hebben. «Na een relatie-
breuk nam ik de verkeerde beslis-
sing in alcohol te vluchten», gaf
Niels G. toe. De politierechter ver-
plichtte G. om een jaar lang een al-
coholslot in zijn voertuig te installe-
ren. (LSI)

KORTRIJK
12 en 18 maanden cel
voor gewelddadige
overval op fietsster
Twee mannen uit Kortrijk hebben
elk 18 maanden en 12 maanden cel
gekregen, waarvan de helft met
uitstel, voor een gewelddadige
overval op een fietsster. Toen het
slachtoffer op 25 juni vorig jaar
langs het duo fietste, werd ze door
dertiger Yens S. van haar fiets ge-
slagen.
Het slachtoffer kwam daarbij
zwaar ten val. De overvaller ging er
met haar portefeuille vandoor en
sloeg samen met zijn kompaan Ti-
mothy D. (28) op de vlucht. Met het
gestolen geld kocht S. cocaïne. Er
was niet meteen een spoor naar de
daders, maar dat veranderde toen
het duo ruzie kreeg. Timothy D.
stapte naar de politie om Yens S.
aan te geven. Hij vertelde dat S. op-
gefokt was omdat hij geen geld
meer had en bewust op zoek ging
naar een slachtoffer om te overval-
len. Tijdens zijn verhoor ontkende
Yens S. de feiten met klem. Beide
beklaagden zijn geen onbekenden
voor het gerecht en liepen door hun
drugsverslaving al eerder veroor-
delingen op. Yens S. is nu veroor-
deeld tot een effectieve gevange-
nisstraf van 18 maanden, Timothy
D. is veroordeeld tot een gevange-
nisstraf van 12 maanden waarvan
zes maanden effectief. Aan het
slachtoffer moeten ze een schade-
vergoeding van 12.252 euro beta-
len. (AHK)

HARELBEKE
Meer dan 2 promille na 
kermis: maand rijverbod
Een 46-jarige automobilist moet
zijn rijbewijs voor één maand inle-
veren en een boete van 800 euro
betalen. Dat besliste de politierech-
ter in Kortrijk.
Op 22 september 2018 zag een po-
litiepatrouille het voertuig van
Hans D. over de weg zwalpen. De
agenten konden zelfs maar net een
aanrijding met de wagen vermij-
den. D. bleek zo’n 2,2 promille alco-
hol in het bloed te hebben en stelde
zich arrogant tegen de agenten op.
Hij moest onmiddellijk zijn rijbewijs
voor 15 dagen inleveren. D. bleek
op de terugweg van een avond
pintjes drinken op de kermis in Ha-
relbeke. Door de beslissing van de
politierechter zal D. nog eens veer-
tien dagen niet mogen autorijden.
De installatie van een alcoholslot
achtte de politierechter niet nodig
omdat hij een blanco strafregister
kon voorleggen. (LSI)

De stad heeft 21.250 euro in
vijf nieuwe slimme vuilnis-
bakken geïnvesteerd. Ze staan
sinds kort op de Grote Kring,
op de verlaagde Leieboorden
nabij restaurant Va et Vient,
aan de IJzerkaai - Buda Beach,
op de Vlasmarkt en aan de
vuurplaats in het ecologisch
park op Kortrijk Weide.  »We
kozen voor plaatsen waar er
vaak evenementen (in de om-
geving) zijn», zegt schepen van
Nette Stad Ruth Vandenberg-
he (Team Burgemeester). 

De vuilnisbakken werken met
ECOnTOP van D-projects uit
Aalst. Dat is een perssysteem
op zonne-energie. Door het
persen kan een rolcontainer
van 120 liter acht keer het nor-
male volume aan, wat neer-
komt op 960 liter.
«Als de vuilnisbakken bijna vol
zijn, wordt er via sms of mail
een signaal naar de diensten af-
valophaling gestuurd», zegt
Ruth Vandenberghe. «Zo wordt
er tijdig geledigd, wat goed is
voor de nette aanblik in de bin-
nenstad. De slimme vuilnisbak
heeft een inwerpklep, die be-
diend wordt met een voetpe-
daal. Er is ook een peukenbak.

Ongedierte, knaagdieren en
vogels kunnen niet tot bij het
afval komen.»
De stad kreeg 1.200 euro subsi-
die van de Openbare Vlaamse
Afvalstoffenmaatschappij
(Ovam). Het zijn niet de eerste
slimme vuilnisbakken in Kort-
rijk. Er werden er eerder ook al
geplaatst op de Grote Markt,
aan de ingang van winkelcen-
trum K op de Veemarkt en op
de hoek van de Lange en Korte
Steenstraat. «De nieuwe slim-
me vuilnisbakken zijn wel een
verbeterde versie», besluit Ke-
vin De Cuyper, verantwoorde-
lijke van de dienst Nette Stad. 

(LPS)

KORTRIJK

Schepen Ruth Vandenberghe en ploegbaas 
Kevin De Cuyper van Nette Stad bij de slimme vuilnisbak 

op de verlaagde Leieboorden. Foto Henk Deleu

Vijf nieuwe vuilnisbakken met perssysteem kunnen elk tot 960 liter afval aan

KORTRIJK
Nog meer kwetsbare kinderen
naar Budascoop, dankzij nieuw
filmfonds
De Budascoop in Kortrijk krijgt straks nog meer
kwetsbare kinderen, jongeren en gezinnen over de
vloer, om een film mee te pikken. De werking wordt
verder uitgebouwd, nu het sociaal BUDA’s Film Fonds
opgestart is. 

Kunstencentrum BUDA probeert sinds 2018 mensen
met minder naar de cinema in de Kapucijnenstraat te
krijgen. Er zijn filmkampjes voor kinderen in armoe-
de, filmworkshops ROOTS voor jonge nieuwkomers
en club de cineMOATn waarin onder meer jongeren
uit zorginstellingen eigen filmevents houden. Om de
werking nu verder uit te bouwen, is BUDA’s Film
Fonds opgericht. «We zoeken steun bij bedrijven, or-
ganisaties, serviceclubs en filmliefhebbers»,  zegt di-
recteur Kristof Jonckheere. Dat lukt. De bedrijven die
nu al in het fonds instapten, zijn nu bekend. Barco in-
vesteert de komende drie jaar telkens 5.000 euro. Ac-
countantskantoor Alaska betaalt de komende drie
jaar telkens 1.000 euro. Ook informaticabedrijf Sava-
co levert een inspanning, net zoals serviceclub Lions
Kortrijk Leie. Ze krijgen in ruil een logovermelding op
de filmschermen in Budascoop. Verder steunen par-
ticulieren. Wie zelf wil bijdragen, vindt alle info op
www.budakortrijk.be/nl/filmfonds.        (LPS)

Het vierdaags stadsfestival Sink-
sen staat in 2020 in het teken van
Johny Turbo, omdat het volgend
jaar 20 jaar geleden is dat de Kort-

rijkse volkszanger overleed. Hij
zal voor eeuwig herinnerd wor-
den door liedjes zoals ‘Vis in de
Leie’ en ‘Slekke’.

De stad roept nu al iedereen op
om met het thema Turbo aan de
slag te gaan en er een eigen (lu-
dieke) interpretatie aan te geven.
Zo wordt er naast organisatoren,
kunstenaars en enthousiastelin-
gen ook gerekend op inspannin-
gen van de horeca. 
Zo kunnen ze bijvoorbeeld iets
plezants op hun terras plannen.
Verwondering staat centraal. Wie
verder een plein wil invullen, met
een idee voor een optreden zit of
nog andere voorstellen heeft, vult
uiterlijk tegen 21 oktober een
voorstel in via het inschrijvings-
formulier op www.sinksen.be.
Op een infomoment op 1 oktober
daagden alvast al vijftig enthou-
siastelingen op. 
«We willen dat de hele stad Sink-
sen ademt en leggen de lat ho-
ger», zegt schepen van Evene-
menten Kelly Detavernier (N-VA).
O ja, voor wie al aan het aftellen
is: de volgende Sinksenfeesten
zijn van 7 tot en met 10 juni 2020. 

(LPS)

KORTRIJK

Een beeld van Johny Turbo (rechts), uit de oude doos. 
Foto Joke Couvreur

Sinksenfeesten in 2020 in teken van Johny Turbo

KERSVERS KONING EZEL VRAAGT VRIENDIN TEN HUWELIJK

Eerst even een terugblik naar
de verkiezing van koning Ezel
in 2017. David Claeys en Olivier
Wambacq waren de twee kan-
didaten die bij de praktische en
theoretische proeven de mees-
te punten behaalden, en zij
mochten het dus tegen elkaar
opnemen in de ‘hooiopper’. 
Bij die proef duiken twee kan-
didaten in een berg hooi, op
zoek naar een medaille. Diege-
ne die als eerste de medaille
vindt, die wordt Koning Ezel.
David was toen 6 jaar samen
met zijn vriendin Severine
Christiaens. «Ik zou haar ten
huwelijk vragen, mocht ik win-
nen toen», zegt David. «Severi-
ne wist dat, ja. We hadden het
daar al over gehad. Ik had een
overeenkomst gemaakt met de
juwelier. Als ik zou winnen, zou
ik mijn ring de dag erop mogen
afhalen. Maar ik werd het net
niet. Héél jammer.» Ook Seve-
rine was toen teleurgesteld.

«Maar vooral omdat hij geen
Koning Ezel was geworden. Hij
wilde het zo graag en had zo
zijn best gedaan», zegt ze.
«Maar begrijp me niet ver-
keerd: natuurlijk wil ik graag
met hem trouwen.» De trouw-
plannen belandden in de kast.
«Een jaar lang heb ik gezegd dat
ik niet opnieuw zou meedoen»,
zegt David. «Ik had het héél
goed gedaan, ik was in de finale
beland, dus ik had eigenlijk
niets meer te bewijzen. Ik had
er ook niet zoveel zin meer in,
na mijn nederlaag. Maar met
de Ezelsfeesten vorig jaar heb-
ben ze mij opnieuw zot genoeg
gekregen om me in te schrij-
ven.»

Blijdschap
David nam het dit jaar op tegen
6 andere kandidaten. Hij be-
landde opnieuw in de finale, dit
keer met Sybe Vandemeule-
broucke. Dit keer vond hij wél

als eerste de medaille. «Dolge-
lukkig was ik», zegt David.
«Achteraf zag ik een filmpje
waarop je mijn blijdschap ziet,
zelf weet ik er niets meer van.
De herinnering is volledig wég,
door de emotie. Ik ben vooral
blij voor de leden van het feest-
comité van Sint-Pieter. Het was
de zoveelste keer op rij dat ie-
mand van ons in de hooiberg
was geraakt (Geert Lietaert ein-
digde zelfs drie keer als tweede,
nvdr.), maar het lukte nooit. Nu
dus gelukkig wel.» 
David ging de dag erop op zijn
knie, temidden de feestelijke
kermisreceptie. Severine, die
moest geen twee jaar naden-
ken over haar antwoord en zei
volmondig ‘ja’. Mocht David dit
keer niet gewonnen zijn, had
hij zijn vriendin toch ten huwe-
lijk gevraagd dit kermisweek-
end. «Ik had het al beslist op
voorhand, ik zou de vraag so-
wieso stellen dit weekend.»

Kersvers koning Ezel David Claeys (43) heeft zijn vriendin Se-
verine Christiaens ten huwelijk gevraagd op de feestelijke
kermisreceptie. Het was z’n eerste daad als ‘koning’, 12 uren
nadat hij de titel won. «Ik wilde het eigenlijk twee jaar geleden
al doen, maar toen ben ik net niet gewonnen. Dus heb ik nog
even gewacht.» JOYCE MESDAG

KUURNE

Severine Christiaens toont trots haar verlovingsring.

David Claeys (43)  zorgde voor een emotioneel moment
toen hij z’n vriendin ten huwelijk vroeg op 

de kermisreceptie. Foto’s Joyce Mesdag

«Vorige keer verloren, dus
ging aanzoek niet door.
Tweede keer, goede keer»

Bron: Het Laatste Nieuws - 5 oktober 2019

Bron: Het Laatste Nieuws - 21 september 2019
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Op een ontspannen manier je nieuwe buurt ontdekken op zondag 22 september?

Durabrik stippelde voor jou een leuke fi etsroute uit zodat je kan kennis maken 

met je toekomstige woonomgeving. Onze verkaveling in Roeselare wordt voor 

de gelegenheid een gezellige picknickplek met een foodtruck en een zomerbar. 

Kom langs voor een leuke babbel met je toekomstige buren en jouw bouwadviseur.

Schrijf je in op durabrik.be

ROESELARE 
Honzebroekstraat

OOSTROZEBEKE 
Papegaaistraat

DESSELGEM
Ter Lindenstraat

Op 22 februari 2020 wor-
den 250 tot 300 kaarters
verwacht in cultureel cen-
trum Het Spoor in Harelbe-
ke. Allemaal nemen ze die
dag deel aan het wereld-
kampioenschap manillen.
West-Vlaanderen is zowat
de bakermat van het kaart-
spel en ook in Harelbeke
wordt het heel vaak ge-
speeld. Bovendien zijn er
heel wat clubs in Harelbeke.
De International World
Whist Association (IWWA)
kwam zelf met het voorstel.
Die vzw heeft als doel het
kaartspel en daarbij voorna-
melijk het wiezen, kleuren-
wiezen en manillen te laten
doorgroeien tot een vol-
waardige, internationaal er-
kend spel, waar ontspan-
ning en cultuurbeleving
centraal staat. 

“Als internationale vzw or-
ganiseren ze elk jaar van bo-
venvermelde kaartspelen
niet alleen een Belgisch
kampioenschap, maar ook
een wereldkampioenschap”,
zegt bevoegd schepen Domi-
nique Windels (SP.A/

Groen). “Omdat in onze re-
gio het manillen erg popu-
lair is, wilden we het
wereldkampioenschap naar
Harelbeke halen in 2020.”

“We zien het ook in het ka-
der van #OarelbekeWei-
reldstad”, zegt Windels.

“Een wereldkampioenschap
organiseren past perfect in
dat project waarmee we on-
ze burgers opnieuw trots
willen laten zijn op hun
stad. In het kader van die ci-
tymarketingcampagne kie-
zen we ook voor het wereld-
kampioenschap in plaats
van het Belgisch kampioen-
schap. Het is ludiek be-
doeld, maar we zetten er de
stad wel mee op de kaart.”

Buitenlandse spelers? 

Een WK die naam waardig
moet ook buitenlandse deel-
nemers hebben. Al wordt
dat moeilijk. “Het is een
spel dat vooral in West-
Vlaanderen bekend is, maar
er zijn wel geïnteresseerden
uit Frankrijk, al zijn dat
waarschijnlijk Noord-Fran-
sen die de sport via ons ken-
nen”, zegt Windels. 

“Het spel is wel uitgevon-
den door de Chinezen, maar
we verwachten niet veel
Chinezen op ons kampioen-

schap. Harelbeekse Chine-
zen, die misschien wel.”

Hoewel het een beetje lu-
diek wordt opgevat, zal het
kampioenschap toch serieus
verlopen. “We vatten het
wel ernstig op, met een ech-
te kampioen en volwaardige
prijzen. Maar we willen
vooral de Harelbekenaars
samenbrengen. Het spel is
Harelbeeks en daar moeten
we mee uitpakken”, besluit
Windels.

Het wereldkampioenschap
krijgt de steun van brouwe-
rij De Brabandere en Cart-
amundi, maker van speel-
kaarten. 

Harelbeke haalt WK manillen binnen
In Het Spoor vindt op 22 
februari 2020 het WK 
manillen plaats. Het 
kaartspel wordt vooral 
in West-Vlaanderen 
gretig gespeeld en daar 
pakt het stadsbestuur 
van Harelbeke graag mee 
uit.

KAREN VERHULST
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DOMINIQUE WINDELS 
SCHEPEN

“Misschien komen 
er wel Harelbeekse 
Chinezen mee 
kaarten”

W Schepen Dominique Windels oefent al eens voor het WK manillen, samen 
met Hannelore, Katrien en Pieter. 

Ludiek evenement moet stad op de wereldkaart zettenHARELBEKE 

“Daarom zullen we elke vuilnis-
bak monitoren en indien nodig 
zullen we er bijplaatsen, ver-
plaatsen of verwijderen. Het is 
de bedoeling dat Anzegem een 
nettere gemeente wordt”, zegt 
Vandererven. “Openbare vuil-
nisbakken zijn er alleen om 
voorbijgangers, die buiten iets 
eten of drinken, een service aan 
te bieden zodat ze snel hun klein 
afval kwijt kunnen. Dit wordt 
helaas niet altijd door iedereen 
gerespecteerd.”

Evaluatie na vier weken

Het afval wordt soms op straat
gegooid, anderen nemen dan 
weer hun huisvuil mee om in een
openbare vuilnisbak te gooien. 
Daarom is de gemeente samen 
met Mooimakers en Imog ge-
start met een coachingtraject om
het zwerfvuil- en sluikstortbe-
leid te verbeteren.

“Een van de onderdelen van dit

Gemeente  gaat strijd aan tegen 
zwerfvuil met vuilnisbakkenplan 
In Anzegem staan er 195 
vuilnisbakken, maar die 
worden niet overal even 
goed gebruikt. Dat zegt 
schepen Christophe Van-
dererven (Samen één).

traject is het opmaken van een 
vuilnisbakkenplan. De belang-
rijkste vragen die we ons nu zul-
len stellen is of de vuilnisbakken 
goed geplaatst zijn, of ze vol-
doende zichtbaar en bereikbaar, 
of er niet te veel staan, welke 
worden misbruikt,... In Tiegem 
hebben we een proefproject met 
nieuwe bakken voor groenafval, 
plastic en restafval en dit met de 
medewerking van Imog.” 

Op de vuilnisbakken komen
boodschappen zoals Dit is een 
vuilnisbak, geen huisvuilbak!. 
“Bij misbruik wordt de situatie 
na vier weken geëvalueerd. Als 
misbruik blijft aanhouden, 
wordt de vuilnisbak weggeno-
men. Kapotte exemplaren wor-
den vervangen, lege en slecht ge-
plaatste worden verwijderd.” 
(pma)

ANZEGEM  

W Christophe Vandererven wil dat 
Anzegem een nettere gemeente wordt.

PM
A

KUURNE

Zoektocht en concert tijdens verjaardagsfeest Davidsfonds
Het Davidsfonds Kuurne viert vandaag zaterdag het negentigjarig 
bestaan van de vereniging. Op het verjaardagsfeest op Hoeve Van-
dewalle is iedereen welkom. Er is een tentoonstelling over het ver-
leden van de lokale afdeling, in beeld gebracht door de Heemkundi-
ge kring Cuerna. Tijdens een beurs worden de nieuwe boeken en 
publicaties voorgesteld. Vanaf 14 uur kan er deelgenomen worden 
aan een gezinszoektocht. De winnaar krijgt een boekenbon van 40 
euro en voor tien anderen is er een gratis boek. Om 18 uur is er een 
gratis concert met The Gambits.  (eva)
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VERY IMPORTANT DEALS
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ONTDEK ONZE 
VERY 
IMPORTANT 
DEALS*
*vanaf 1 oktober

Een appartementsblok aan
het begin van de Nieuw-
straat en verschillende
openbare gebouwen in het
centrum van de stad wor-
den aangesloten op het
warmtenet van Imog. Daar-
door worden die panden
binnenkort verwarmd met
de restwarmte van de ver-
brandingsoven bij Imog.
Maar vooraleer die warmte
kan worden verplaatst,
moeten eerst grote werken
gebeuren.

De aanleg van dat nieuwe
stukje van het warmtenet
start op 7 oktober. “Het
gaat om zware werken”,
zegt schepen van Mobiliteit
Tijs Naert (Groen). “We
zijn ons daarvan bewust.
Daarom proberen we ze te
beperken tot 29

dagen.”
De aanleg start op het

kruispunt van de Kortrijk-
sestraat, Ter Abdijhoeve,
Kortrijksesteenweg, Tram-
straat en Nieuwstraat.
Daardoor kan je op de N43
zowel richting Kortrijk als
richting Harelbeke niet
door. Al het doorgaand ver-
keer moet omrijden. Voer-
tuigen moeten via de N36,
N50 en R8 rijden.

Plaatselijk verkeer rich-
ting Kortrijk moet via de
Overleiestraat, de Rijksweg,
N50 en R8 of via de Andries
Pevernagestraat - Stase-
gemsestraat - Gulden-Spo-
renstraat - Jan Breydel-
straat - Zand-

bergstra

at. In omgekeerde richting
moet je via de Kortrijkse-
steenweg - Groeningestraat
- Gulden-Sporenstraat -
Heerbaan - Kortrijkse
Heerweg (Deerlijk) - N36.

Handelaars bereikbaar

Vooral voor de handelaars
op die drukke as worden de
werken een uitdaging. Zij
zullen een maand lang
moeilijk bereikbaar zijn.
“We nemen contact op met
hen om te bekijken hoe ze
het best bereikbaar zijn”,
zegt Naert. 

Er komen aankondigings-
borden met de boodschap
Handelaars bereikbaar.
Klanten van handelaars in
de Kortrijksestraat tussen
de rotonde Brouwputje en
de Tramstraat kunnen ge-
bruikmaken van de mid-
denparking in Kortrijkse-
straat.

Wie de omleiding aan zijn
laars lapt, riskeert beboet
te worden. De politiezone
Gavers voert gedurende de
werken controles uit op
doorgaand zwaar vervoer.

Fietsers en voetgangers
kunnen door via een af-
gebakende zone
binnen de
werf. 

Ook appartementsbewoners mogen zich binnenkort
koesteren aan restwarmte van verbrandingsoven 

Warmtenet wordt nog groter
Nog meer openbare ge-
bouwen en een apparte-
mentsblok worden bin-
nenkort verwarmd met 
energie van Imog. Dat 
brengt wel heel wat ver-
keershinder met zich 
mee.

HARELBEKE 

Schepen Tijs Naert op de plaats waar het 
warmtenet naar ‘boven’ zal komen.

KAREN VERHULST
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TIJS NAERT
SCHEPEN VAN MOBILITEIT

“Het gaat om zware 
werken, daarom 
proberen we die te 
beperken tot 29 
dagen”

Vanaf volgend jaar betalen 
ook Zwevegemnaren per 
gewicht in containerpark

Inwoners van Zwevegem beta-
len nu ongeacht wat ze binnen-
brengen in het containerpark een 
vast bedrag van twee euro. Maar 
in zo goed als alle andere contai-
nerparken wordt er betaald af-
hankelijk van wat er wordt weg-
gegooid. Nu de gemeente in de in-
tergemeentelijke samenwerking 

voor recyclageparken van Imog 
stapt, zal hetzelfde diftarsysteem 
ook in het Zwevegemse contai-
nerpark worden toegepast. 

“Zwevegem is binnen Imog met
176 kg restafval per inwoner per 
jaar een van de slechtste leerlin-
gen van de klas”, zegt burgemees-
ter Marc Doutreluingne (LB). 
“We zullen dat probleem nu aan-
pakken. Deze samenwerking 
biedt ook het voordeel dat de in-
woners van Zwevegem terecht-
kunnen op de recyclageparken 
van de naburige gemeenten.” 

De gemeenteraad keurde goed
dat vanaf september 2020 het 
volledige diftarsysteem wordt 
toegepast.  (eva)

In het containerpark van 
Zwevegem geldt nog het 
goedkope tarief van twee eu-
ro, maar volgend jaar komt 
daar verandering in. De ge-
meenteraad heeft besloten 
de vaste prijs te schrappen 
vanaf september 2020. 

ZWEVEGEM 

W Verantwoordelijken Evelyn Blomme, Penny Toebat, Delphine Depuydt en Nele 
Vanden Abeele zijn opgetogen over ’t LotHus.
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De gevolgen van een niet aange-
boren hersenletsel (NAH) ver-
schillen van persoon tot persoon, 
maar veel mensen met een NAH 
kampen met psychische proble-
men, geheugen- en concentratie-
stoornissen en verminderde soci-
ale vaardigheden. Vaak ondervin-
den ze moeilijkheden om weer te 
functioneren in de maatschappij.

Het is zoeken wat ze nog aan-
kunnen van werk, hoe ze hun 
vrije tijd kunnen invullen of hoe 
ze gewoonweg voor zichzelf kun-
nen zorgen. Deze personen zijn 
dan aangewezen op gespeciali-
seerde hulp. Dat laatste wil ’t Lo-
tHus in de Kortrijksestraat in 
Menen bieden buiten de muren 
van het ziekenhuis.

“We stellen vast dat er in het

’t LotHus begeleidt personen met 
hersenletsel in aparte woning
Het Psychiatrisch Centrum 
Menen start met ’t LotHus, 
een woning voor personen 
met een niet aangeboren 
hersenletsel. Ze werken er 
aan hun beperking.

zorglandschap in Vlaanderen een 
groot gebrek is aan mogelijkhe-
den om personen met NAH en 
psychische problemen te begelei-
den buiten het psychiatrisch cen-
trum”, zeggen Delphine Depuydt 
en Penny Toebat van ’t LotHus. 
“Zo kwam het project ’t LotHus 
tot stand. Het is een aparte wo-
ning waarin we efficiënter kun-
nen samenwerken met de pati-
ent. Een deel van de patiënten 
heeft zelfs mee de handen uit de 
mouwen gestoken voor de inrich-
ting. Het wonen in een huis in de 
straat is een belangrijke stap om 
weer te functioneren in de maat-
schappij.”

Lotusbloem

De naam ’t LotHus is een verwij-
zing naar een lotusbloem en naar 
een ‘hus’. De lotusbloem staat 
voor een eigen droom, een nieuw 
begin. ‘Hus’ verwijst naar huis.

’t LotHus start met drie patiën-
ten, maar het worden straks vier. 
(vkk)

MENEN 

MARKE

Nieuw fietspad in de Overzetweg
De provincie en de stad gaan samenwerken voor de aanleg van een 
nieuw fietspad van 450 meter in de Overzetweg tussen Marke en Bis-
segem. Er komen twee eenrichtingsfietspaden, van elk 1,75 meter 
breed. Het gaat om het stuk tussen de Markebekestraat en de Brug 
over de Leie. De rijweg wordt meteen ook heraangelegd. Er komen 
parkeerstroken en trottoirs ter hoogte van de woningen. Tegelijker-
tijd zal werk worden gemaakt van een gescheiden rioleringsstelsel en 
wordt de gracht verplaatst. De werken worden geraamd op 550.000 
euro en moeten begin volgend jaar starten.   (vln)

Bron: Het Nieuwsblad - 28 september 2019

Bron: Het Nieuwsblad - 30 september 2019
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DEERLIJK Leen De Witte runt sinds kort haar eigen schoonheidsinsti-
tuut aan het Kerkplein en biedt een uitgebreid gamma van algemene
schoonheidsverzorging aan.
Leen (32), gehuwd met Bart Vandendriessche en mama van Mathis en
Marilou, studeerde bio-esthetiek en schoonheidsverzorging aan het
Sint-Theresia Instituut in Kortrijk. Ze heeft ook een diploma medische
pedicure en visagiste op zak en via regelmatige bijscholingen evolueert
ze mee met de nieuwste trends. 
“Na mijn studies heb ik me door mijn beroepsactiviteit als beautyconsu-
lente – ik ben vertegenwoordiger voor de merken Sans Soucis, Biodroga
en Make Up Factory – verder theoretisch en praktisch bijgeschoold
inzake gelaatsverzorging, huidverbetering en make-up”, verduidelijkt
Leen. “Deze kennis wil ik nu ook zelf gaan toepassen in een eigen
schoonheidsinstituut, dat gevestigd is in het pand van Ostejopathie in
de schaduw van de Sint-Columbakerk.”
“Ik heb een compleet gamma van producten en behandelingen, die op
een natuurlijke wijze de huid kunnen verbeteren. Het is ook mijn
bedoeling om workshops rond make-up en gelaatsadvies te geven. Een
gezellig onthaal, een goed advies en een persoonlijke aanpak, alles
volgens de wensen van de klant. Dat is waar ik wil voor staan”, besluit
Leen De Witte. (DRD)
Info: Beauty by Leen De Witte, Kerkplein 17, 0492 16 89 73, www.
dewitteleen.be.

Beauty by Leen De Witte

Beauty by Leen De Witte is nieuw in het centrum van de gemeente. (foto
DRD)

HANDEL EN WANDEL

Beweging.net Deerlijk organi-
seert, net zoals in veel andere
West-Vlaamse gemeenten, een
grootschalige kurkinzameling.
“Jaarlijks verdwijnen in West-
Vlaanderen zo’n 19 miljoen kur-
ken in de vuilbak”, stelt Marc
Coppens van Beweging.net Deer-
lijk. “Tachtig procent van de men-
sen is er zich niet van bewust dat
kurk kan worden gerecycleerd en
niet nodeloos in de vuilnisbak
hoeft te belanden. Beweging.net
wil iedereen sensibiliseren en
daarom werden er inzameltonnen
geplaatst op verschillende plaat-

sen in Deerlijk.”
“Beweging.net West-Vlaanderen,

de West-Vlaamse Milieufederatie
en de provincie West-Vlaanderen

sloegen de handen in elkaar voor
dit groots inzamelproject. Onder

de slogan ‘Mag ik deze kurk van
jou?’ willen we in West-Vlaande-
ren jaarlijks 1 miljoen kurken op-
halen. Dat is gemiddeld 1 kurk
per West-Vlaming. Op termijn wil
men kurken volledig uit de afval-
zakken doen verdwijnen. Het is
een beperkt beschikbaar natuur-
lijk materiaal, dat perfect kan wor-
den gerecycleerd tot duurzaam
isolatiemateriaal.

BOXEN
“Over de hele provincie werden
zo’n 350 inzameltonnen ge-
plaatst, die regelmatig door de
vrijwilligers van beweging.net
worden leeggemaakt. In Deerlijk
staan er boxen in het gemeen-
schapscentrum d’Iefte, het buurt-
huis De Statie, het buurthuis Sint-
Lodewijk en het buurthuis De
Wieke”, rondt Marc Coppens af. 

(DRD)

Info: www.west-vlaanderen.be/
kurkinzameling en marcdeerlijk
@skynet.be.

Inzamelingsactie van
kurken loopt als een trein
DEERLIJK De inzame-
lingsactie ‘Mag ik deze
kurk van jou?’, die in
Deerlijk wordt gecoördi-
neerd door Beweging.net,
loopt als een trein. De
eerste zak is inmiddels
gevuld.

Beweging.net Deerlijk pakt uit met een grootschalige inzamelingsactie van kurken. V.l.n.r. bemerk je Martine
Denijs, voorzitter Tom Deroo (gehurkt), Ingrid Deroubaix, Fabienne Balcaen, Vincent Vercruysse, Ann Accou, Kaat
Olivier en Marc Coppens. (foto DRD)

De hoogste eer ging naar Pros
Vandierendonck, die algemeen
kampioen en kampioen bij de he-
ren werd. Annie Coudenys be-
haalde de tweede plaats in het
eindklassement en won de titel bij
de dames. De dichtste ereplaatsen
in het algemeen kampioenschap
waren voor Johan Callens, Freddy
Dujardin, Hilde Debaere, Leon
Debaere, Eric Coopman, Marc

Vindevogel, Antoinette Cardoen
en Johan Cottenier.
“Met een veertigtal leden zijn we
heel tevreden over het eerste
werkjaar”, stelt voorzitter Johan
Callens. Hij wordt in het bestuur
geassisteerd door Hugo Pauwels,
Geert Debaere, Stefaan Vanden-
bogaerde en Pros Vandieren-
donck. “Over 12 speeldagen wer-
den in totaal 189 wedstrijden ge-

speeld. Heel wat personen heb-
ben nu al gesolliciteerd om
volgend seizoen te kunnen deel-
nemen. Met drie petanquebanen
zitten we nu goed, maar als het
ledenaantal stijgt, zullen er allicht
meer banen nodig zijn. We zijn in
ieder geval van plan om het aantal
speeldagen op te trekken van 12
naar 16”, besluit Johan Callens. 

(DRD)

Hulde aan Pros en Annie
DEERLIJK Petanqueclub De Cocoonsmijters, die in het voorjaar werd opgericht
na het ter ziele gaan van de club aan restaurant ‘t Schuurke, heeft zijn eerste sei-
zoen achter de rug. Voortaan is Brasserie Cocoon in Diependale hun thuishaven.
Het voorbije weekend stond de kampioenenhulde op het programma. 

V.l.n.r. bemerk je Geert Debaere, Annie Coudenys, Johan Callens, Pros Vandierendonck en Stefaan Vandenbo-
gaerde. (foto DRD)

Bron: Krant van West-Vlaanderen - 11 oktober 2019Het tikt tegenwoordig serieus
aan in Kortrijk. Wie een siga-
rettenpeuk op de grond gooit,
riskeert sinds september een
GAS-boete tot 55 euro. Wie
met een motorvoertuig een
fietser in de fietszone inhaalt,
riskeert ook sinds september
een boete van 58 euro. En sinds
maandag riskeren fietsers 58
euro boete als ze door de
maandagmarkt fietsen. Ze
moeten afstappen en de fiets
bij de hand houden. Het zint
veel mensen niet, merk je op
sociale media.
Waardering tonen
«Ik ben er zeker van dat het
met tijd voor iedereen evident
zal worden. Maar ondertussen
is het nodig om onze waarde-
ring te tonen voor wie nu al
meewerkt, door een kleinig-
heid zoals een sleutelhanger
met daarop ‘omdat je een kus
verdient’ te geven», zegt raads-
lid Nicolas Beugnies (Team
Burgemeester). «Want hoe
minder mensen elkaar op de
zenuwen werken, hoe meer
liefde en kussen. Zo kunnen
we samen nog meer streven
naar een leefbare stad waar het
veilig, gezellig en netjes is. En
waar het gedaan is met sigaret-
ten op de grond gooien, gedaan
is met racen in de stad, gedaan
is met wildparkeren en gedaan
is met mensen in gevaar bren-
gen.»

GAS-vaststellers
De stad zal GAS-vaststellers en
gemeenschapswachten en
eventueel de politie inzetten

om mensen die de regels vol-
gen, te belonen. «Zoals voor
mensen die hun peuk in een
asbak of peukenetui doen»,
zegt Nicolas Beugnies. «Of voor
mensen die met hun fiets af-
stappen op de maandagmarkt
of van wie als het donker is de
fietsverlichting werkt. Moge-
lijkheden genoeg. Om te belo-
nen zijn er eveneens opties ge-
noeg zoals ook een merci-
briefje voor tussen ruitenwis-
sers. Als een automobilist cor-
rect parkeert. Alle voorstellen
zijn welkom, zolang het de
mensen gelukkig maakt. Ik
meen dat oprecht. Wie correct
is, verdient gewoon een ca-
deautje.»

Positief initiatief
«We kunnen ons daar in vin-
den. Wie waardering krijgt,
volgt vaker de regels», reage-
ren personeelsleden Lucas Os-
tyn, Jolien Defever en Anthony
Jacques van restaurant-tapas-
bar Maddox op de Grote Markt.
Ze roken, maar doven hun si-
garet altijd in een asbak en
gooien geen peuken op de
grond. «Het is een positief ini-
tiatief. Want het kan niet altijd
draaien rond geld uit iets slaan.
Wat we zelf zouden willen krij-
gen? Een flessenopener voor
mannen lijkt ons ook wel leuk
eigenlijk. En een roosje of een
staaltje parfum voor de vrou-
wen», vertellen ze.

Menselijk blijven
«Ik ben voor alle duidelijkheid
niet tegen die nieuwe regels»,

Een ongeval op de E17 in Marke
heeft gisteren de ochtendspits in
de richting van de Franse grens
verstoord. Eén automobilist
raakte gewond, maar verkeert
niet in levensgevaar.

Even over half acht merkte een
Belgische trucker te laat de staart
op van de file in de aanloop naar
de wisselaar met de E403. De man
week nog uit, maar net voor de af-
slag naar het Shell-tankstation in
Marke knalde hij tegen een Hyun-
dai i30 van een man uit Avelgem.
Door de klap werd de personen-
wagen tegen een bestelwagen
met aanhangwagen geduwd die
voor hem stond aan te schuiven.
Achteraan was de Hyundai i30
helemaal verhakkeld. Door de
klap brak de bestuurderszetel
doormidden. De brandweer kon
zonder veel moeite de automobi-
list uit het wrak helpen. De man
was bij bewustzijn en leek op het
eerste gezicht niet al te zwaar ge-
wond. Hij werd voor verzorging

naar het AZ Groeninge in Kortrijk
gebracht. De aanrijdende trucker
bleef ongedeerd, ook in de aange-
reden bestelwagen raakte nie-

mand gewond. Het ongeval ver-
oorzaakte meteen een flinke file
in de richting van de Franse grens. 

(VHS)

MARKE/AVELGEM

Door het ongeval was een tijdlang alleen de linkerrijstrook 
van de snelweg beschikbaar. Foto Hans Verbeke

Ongeval in staart van de file op E17: 
truck rijdt in op personenwagen

Cindy Frey en Steve Carette, in de nieuwe
Ierse kroeg Mary’s Irish Pub. Foto Henk Deleu

Bekend Kortrijks koppel doet eerste kus in Ierse kroeg 
negen jaar later over
De opening van Mary’s Irish Pub in de Kapucijnen-
straat betekent voor heel wat Kortrijkzanen ook pure
nostalgie. Want veel inwoners koesteren herinnerin-
gen aan de vorige Ierse kroeg The Porter House, die
tot zes jaar geleden op dezelfde plaats zat. Zo kusten
tattoo-artieste Cindy Frey (44) en Steve Carette (37)
er op 26 februari 2011 voor het eerst. Het koppel deed
zaterdagavond die eerste kus nog eens over, tijdens
de opening van Mary’s Irish Pub.
Het was een even innige en warme kus als destijds.
Zelfs de elektriciteit viel er verschillende keren van uit
in de nieuwe Ierse kroeg. «Steve was al een jaar ver-
liefd op mij, maar ik had tijd nodig. Uiteindelijk nam ik
die dag zelf het initiatief», blikt Cindy Frey terug. «We
kusten in het toilet. Bij de dames, want het wc-papier
was op bij de heren (lacht). De vorige Ierse kroeg was
donker, knus en gezellig. Zeker door de aparte
‘booths’ (cabines, red.) die er vroeger waren. Maar de
kroeg was verouderd. Toen de koelkast aansloeg, be-
gon de radio tegelijk te kraken. De nieuwe Irish Pub is
heel open, met een hoog plafond en veel licht. Vooral
de wanden vol flessen vallen op. De kaart in het res-
taurant ziet er veelbelovend uit. Er zijn zelfs vegan op-
ties. Ook de zaal achteraan, onder meer voor optre-
dens, is een pluspunt. Mary’s Irish Pub is een extra
troef voor het Kortrijks uitgaansleven», vindt Cindy
Frey. Ze huwde op 9 juni 2017 met Steve Carette. Het
koppel heeft een zoon: Jett (4). (LPS)

KORTRIJK
Boom aangetast door
schimmelziekte, 
die ook schadelijk is
voor mensen
Een boom in Parc Saint-Georges
in de Doorniksewijk is door de
schimmelziekte roetschors aan-
getast. Die kan schadelijk zijn
voor de mens. De boom zomaar
rooien en verhakselen kan niet.
Want dan verspreiden de sporen
zich in de lucht, wat bij inade-
ming kan leiden tot een ontste-
king van het longweefsel.

Boomconsulent Dirk Berteyn uit
Heule stelde de schimmelziekte in
mei al vast. Voorlopig gebeurt er
niets met de zieke boom op privaat
terrein in Parc Saint-Georges. 
Er wordt eerst bekeken wat de be-
ste manier is om de boom te verwij-
deren. Er staat trouwens mogelijk
ook een aangetaste boom in park
Nolf in de Loofstraat. Dat zal pas
volgende lente met zekerheid kun-
nen vastgesteld worden. 
«Ik bespreek het met de betrokken
diensten van de Vlaamse over-
heid», zegt schepen van Leefmilieu
Bert Herrewyn (sp.a). 
«Omdat ik vind dat er een Vlaams
kader moet komen, waarna een
uitzendbrief naar alle steden en ge-
meenten kan vertrekken, waarin
duidelijk staat hoe je het best aan-
getaste bomen wegneemt.» (LPS)

KORTRIJK
Roemeen voor
rechter na rondrijden
met vals rijbewijs
Een 43-jarige Roemeense man
moest zich maandagmorgen ver-
antwoorden voor de rechtbank
omdat hij een tijdlang rond reed
met een vals Roemeens rijbewijs. 

De man werd op 15 oktober vorig
jaar betrapt bij een controle in Me-
nen. Enkele jaren geleden werd hij
ook al eens in Kortrijk betrapt toen
hij rond reed met een rijbewijs dat al
vervallen was. 
«Van foefelen met rijbewijzen kent
hij dus wel iets af», zei het open-
baar ministerie. De man zelf zegt
dat hij geen idee had dat zijn rijbe-
wijs vals was. «Ik had snel een
nieuw rijbewijs nodig en heb daar-
voor een landgenoot betaald die
dat snel kon regelen», verdedigde
hij zich. «Ik dacht dus dat alles vol-
ledig in orde was.» 
De man riskeert nu een celstraf van
vier maanden en een geldboete van
600 euro. Vonnis op 21 oktober.  

(AHK)

LS
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Leiestreek

Sinds begin september ris-
keert wie een peuk op de
grond gooit in Kortrijk, een
GAS-boete tot 55 euro. GAS-
vaststellers betrapten in een
maand tijd 49 overtreders. De
aanpak werpt vruchten af.
Uit tellingen van de stad
blijkt dat het aantal peuken
op straat vooral daalt. Zo
daalde het aantal peuken in
de Lange Steenstraat en op
het Schouwburgplein met
respectievelijk 77 en 76 pro-
cent. 

Toch zijn er nog werkpunten,
want aan de achterkant van
het station in de Tacklaan
steeg het aantal getelde peu-
ken met 27 procent. Daar
worden nu extra peukenko-
kers geplaatst. 
Verder liggen er vanaf no-
vember nog eens 15.000 peu-
kenetuis klaar aan het ont-
haal van het stadhuis. Er zijn
eerder al 38 peukentegels ge-
plaatst in de binnenstad. Ter-
wijl de stadsdiensten nu in de
weer zijn met het monteren
van 80 asbakken in het stads-

centrum en deelgemeenten.
Ze doen dat aan vuilnisbak-
ken en tegen de gevels van
openbare gebouwen. 
«Onze campagne slaat aan»,
vertelt schepen van Nette
Stad Ruth Vandenberghe
(Team Burgemeester). 
«Mensen zijn zich meer be-
wust van hoe vervuilend peu-
ken zijn en weten dat ze be-
boet kunnen worden. We blij-
ven optreden. Tot het alge-
meen ingeburgerd is dat peu-
ken niet op de grond horen.» 

(LPS)

GAS-aanpak werkt: 77 procent minder sigarettenpeuken 
in Lange Steenstraat

NA KRITIEK OP STRENGE REGELS EN NIEUWE BOETES

Straks cadeautjes voor wie regels volgt
Het snel na elkaar invoeren van nieuwe
boetes in Kortrijk zet bij veel mensen
kwaad bloed. Om weer in balans te ko-
men, zal de stad ook belonen wie de re-
gels netjes volgt, door sleutelhangers
met ‘omdat je een kus verdient’ uit te de-
len. «We zeggen er merci mee en we ma-
ken er mensen ook gelukkig mee», zegt
bedenker Nicolas Beugnies (Team Bur-
gemeester).

PETER LANSSENS

KORTRIJK

Lucas Ostyn, Jolien Defever en Anthony Jacques van restaurant Maddox op de Grote Markt
doven hun sigarettenpeuk in een asbak, zoals het hoort. Dat verdient een ballon in de vorm

van een hart. En een kus van gemeenteraadslid Nicolas Beugnies (Team Burgemeester). Deleu

stelt Nicolas Beugnies. «Want
we zitten niet meer in de jaren
‘70. Toen auto’s overal reden, je
overal gas kon geven en je over-
al mocht parkeren. We zijn na-
melijk met veel meer mensen
nu. Dus is het normaal dat er
nieuwe regels zijn. Doe wat je
moet doen en je krijgt geen
boete. Maar we moeten ook
menselijk blijven. Dat doe je
door te belonen. En door soms
mild te zijn. Ik denk bijvoor-
beeld aan een Franse automo-

bilist die een fietser in de fiets-
zone inhaalt. Die mens weet
misschien niet wat zo’n fietszo-
ne betekent. Dan kan je als
agent eerst uitleg geven in
plaats van te beboeten. Neem
daarna zijn nummerplaat in
een systeem op. Zodat hij wel
beboet kan worden als hij het
daarna toch nog eens doet. Het
moet leuk blijven. We mogen
het goed gevoel bij de mensen
niet wegnemen.» Nicolas Beug-
nies lanceert zijn voorstel op

maandag 14 oktober in de ge-
meenteraad, waarna het sys-
teem van belonen kan uitge-
rold worden. 
«Het is niet de bedoeling om
dagelijks cadeautjes te geven»,
zegt het raadslid. «Anders ver-
liest het na een tijd zijn waarde
en kracht. Het is wel de bedoe-
ling om het regelmatig te doen.
Hoe we die cadeautjes gaan fi-
nancieren? Door een klein
budget uit de opbrengsten van
GAS-boetes vrij te maken.»

Bron: Het Laatste Nieuws - 9 oktober 2019
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Op 8 mei werden scholen en opvanginitiatieven ontruimd na de bommelding. De betrokken gemeenten hebben daaruit lessen geleerd. © atb

‘We moeten in het 
vervolg duidelijker 
afspraken maken 
met de scholen wie 
waarheen wordt 
geëvacueerd’
PASCALE VANAUDENHOVE
Schepen van Onderwijs Diest

V A N  O N Z E  M E D E W E R K E R  

DIETER DE BEUS
VLAAMSBRABANT I  In de na

sleep van alle commotie rond de 
asbestproblemen bij West
Vlaamse recyclageparken, bena
drukken de VlaamsBrabantse 
intercommunales Interza en In
covo dat de nodige maatregelen 
werden getroffen. Asbest mag er 
alleen nog verpakt worden aan
gebracht.

De veilige aanvoer van as
besthoudend materiaal op de re
cyclageparken blijft voor beroe
ring zorgen. Een onderzoek van 
de Krant van WestVlaanderen 
toonde vorige week aan dat in 
heel wat recyclageparken niet 
zorgvuldig met asbesthoudend 
afval wordt omgegaan. Bezoe
kers, personeel en omwonenden 
zouden blootstaan aan de kan
kerverwekkende vezels.

‘We begrijpen de terechte be
zorgdheid bij de burgers’, zeggen 
voorzitter van Incovo Eddy 
Vranckaert en voorzitter van 
Interza Marleen Ral.

Open aanhangwagen
‘Je kan als gemeente of inter

communale niet toelaten dat as
besthoudend materiaal in een 
open aanhangwagen zomaar in 
de gemeente wordt rondgere
den. Bij elke put in de weg of 
drempel kan er een wolk asbest
stof vrijkomen.’

‘Ook in een recyclagepark 
kan je haast onmogelijk asbest 
in de container gooien zonder 
dat er stof ontstaat. Dat kunnen 
de parkbeheerders door drukte 
en hun andere werk ook niet 
voortdurend in het oog houden. 
Asbesthoudend afval is zo ge
vaarlijk dat je het best onmid
dellijk veilig verpakt.’

Om de veiligheid van bezoe
kers, personeel en omwonenden 
te verzekeren, grepen beide af
valintercommunales in en werd 
beslist om asbesthoudend mate
riaal alleen nog verpakt te aan
vaarden.

Beschermend pak
‘Wie de asbestplaten of ander

asbesthoudend materiaal zelf 
naar het recyclagepark brengt, 
moet dit thuis veilig verpakken’, 
zegt directeur van Interza en In
covo Jan Buysse. ‘Wij bieden 
pakketten aan waarmee je thuis 
een golfplaten dak van vijftig 
vierkante meter kan afbreken. 
Het pakket omvat onder meer 
een beschermend pak, masker 
en handschoenen. De asbestpla
ten deponeer je in een speciale 
bigbag die voor amper 30 euro 
aan huis wordt opgehaald.’

‘Maar je kan ook bouwfolie 
aankopen in een doehetzelf
zaak, het asbesthoudend materi
aal op de open gevouwde zak 
leggen en vervolgens weer dicht
kleven. Zo komen geen asbestve
zels in de wagen of aanhangwa
gen.’

Vilvoorde/Zaventem

Containerparken
aanvaarden 
alleen nog goed 
verpakt asbest

in Westerlo, Aarschot of Diest. Om
10 uur zou de bom afgaan. Na een
grondige controle van de gebou
wen werd echter niets gevonden.

Benzinegeur
Op beelden die enkele weken

later via het VTMprogramma Fa
roek werden verspreid, is een man
met een brief in de hand aan de
ingang van het veiligheidscen
trum te zien. Even daarvoor werd
hij fietsend gefilmd in de Wolf
straat. Allicht had hij daar een jer
rycan vast.

Aan de ingang van het veilig
heidscentrum namen speurders
een geur waar, die kan gelinkt
worden aan benzine. Opvallend

was dat diezelfde nacht in Wester
lo een geparkeerde auto zwaar be
schadigd raakte door een brand.
Als de feiten bewezen worden,
wacht de dertiger een gepeperde
rekening.

In het belang van het onder
zoek wenst het parket niet verder
te communiceren over de zaak. De
betrokken steden en gemeenten
hebben wel lessen getrokken uit
wat zich die dag heeft afgespeeld.

‘Na die feiten hebben we een
evaluatie gehouden met alle be
trokkenen, onder wie de schooldi
recties, de politie en de preventie
dienst van de stad’, zegt Pascale
Vanaudenhove (Open Diest),
schepen van Onderwijs. ‘Dat over
leg leerde ons dat we de scholen
voor het volwassenenonderwijs
niet hadden verwittigd. We had
den de telefoonnummers niet bij
de hand. Ondertussen is dat aan
gepast. We willen in de toekomst
niemand meer vergeten.’

Dat is nog niet alles. ‘We heb
ben ook geleerd dat we duidelijke
afspraken moeten maken met de
scholen wie waarheen wordt ge
evacueerd’, zegt de schepen. ‘Die
afspraken gebeuren uiteraard ver
trouwelijk met de betrokkenen. In
mei hebben we gebruikgemaakt
van Den Amer en het Warandesta
dion als verzamelplaatsen. Dat is
in de gegeven omstandigheden
vlot verlopen. Als het vooraf dui

delijk is afgesproken, kan het nog
efficiënter. Iedereen heeft die dag
heel goed meegewerkt, zodat de
hele operatie vlot is verlopen.’

Verbeterpunten
Burgemeester Gwendolyn Rut

ten van Aarschot (Open VLD)
deelt die mening. ‘Net zoals de col
lega’s uit Diest en Westerlo zijn
wij bezig om uit de ervaringen van
toen verbeterpunten te halen’,
zegt ze. ‘We willen die ook toepas
sen, zodat we voortaan sneller re
ageren en evacueren.’

V A N  O N Z E  M E D E W E R K E R S  

ALAIN TRAPPENIERS
LUC WEYENS
DIRK VAN DE GAER
AARSCHOT/DIEST/WESTERLO  I

Op 8 mei trof een getuige ’s och
tends een briefje aan, dat was op
gehangen aan de ingang van vei
ligheidscentrum De Marly in Wes
terlo. In het bericht werd gedreigd
met een bomaanslag in een school

Gemeenten willen voortaan duidelijker afspraken over evacuaties

Verdachte van valse bom-
melding scholen aangehouden
Het Antwerpse gerecht
heeft een man 
opgepakt in het kader
van de (valse) 
bommelding die 
aanleiding gaf tot de 
evacuatie van 22.000
leerlingen in scholen 
in Westerlo, Aarschot
en Diest. Het gaat om
een 39jarige man uit
Westerlo. Hij wordt er
ook van verdacht dat
hij brand heeft 
gesticht. Hij is 
voorgeleid bij de 
onderzoeksrechter, die
hem liet aanhouden. 

In het programma Faroek op VTM
werden beelden van de verdachte
getoond. © Faroek
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Op 8 mei werden scholen en opvanginitiatieven ontruimd na de bommelding. De betrokken gemeenten hebben daaruit lessen geleerd. © atb

‘We moeten in het 
vervolg duidelijker 
afspraken maken 
met de scholen wie 
waarheen wordt 
geëvacueerd’
PASCALE VANAUDENHOVE
Schepen van Onderwijs Diest

V A N  O N Z E  M E D E W E R K E R  

DIETER DE BEUS
VLAAMSBRABANT I  In de na

sleep van alle commotie rond de 
asbestproblemen bij West
Vlaamse recyclageparken, bena
drukken de VlaamsBrabantse 
intercommunales Interza en In
covo dat de nodige maatregelen 
werden getroffen. Asbest mag er 
alleen nog verpakt worden aan
gebracht.

De veilige aanvoer van as
besthoudend materiaal op de re
cyclageparken blijft voor beroe
ring zorgen. Een onderzoek van 
de Krant van WestVlaanderen 
toonde vorige week aan dat in 
heel wat recyclageparken niet 
zorgvuldig met asbesthoudend 
afval wordt omgegaan. Bezoe
kers, personeel en omwonenden 
zouden blootstaan aan de kan
kerverwekkende vezels.

‘We begrijpen de terechte be
zorgdheid bij de burgers’, zeggen 
voorzitter van Incovo Eddy 
Vranckaert en voorzitter van 
Interza Marleen Ral.

Open aanhangwagen
‘Je kan als gemeente of inter

communale niet toelaten dat as
besthoudend materiaal in een 
open aanhangwagen zomaar in 
de gemeente wordt rondgere
den. Bij elke put in de weg of 
drempel kan er een wolk asbest
stof vrijkomen.’

‘Ook in een recyclagepark 
kan je haast onmogelijk asbest 
in de container gooien zonder 
dat er stof ontstaat. Dat kunnen 
de parkbeheerders door drukte 
en hun andere werk ook niet 
voortdurend in het oog houden. 
Asbesthoudend afval is zo ge
vaarlijk dat je het best onmid
dellijk veilig verpakt.’

Om de veiligheid van bezoe
kers, personeel en omwonenden 
te verzekeren, grepen beide af
valintercommunales in en werd 
beslist om asbesthoudend mate
riaal alleen nog verpakt te aan
vaarden.

Beschermend pak
‘Wie de asbestplaten of ander

asbesthoudend materiaal zelf 
naar het recyclagepark brengt, 
moet dit thuis veilig verpakken’, 
zegt directeur van Interza en In
covo Jan Buysse. ‘Wij bieden 
pakketten aan waarmee je thuis 
een golfplaten dak van vijftig 
vierkante meter kan afbreken. 
Het pakket omvat onder meer 
een beschermend pak, masker 
en handschoenen. De asbestpla
ten deponeer je in een speciale 
bigbag die voor amper 30 euro 
aan huis wordt opgehaald.’

‘Maar je kan ook bouwfolie 
aankopen in een doehetzelf
zaak, het asbesthoudend materi
aal op de open gevouwde zak 
leggen en vervolgens weer dicht
kleven. Zo komen geen asbestve
zels in de wagen of aanhangwa
gen.’

Vilvoorde/Zaventem

Containerparken
aanvaarden 
alleen nog goed 
verpakt asbest

in Westerlo, Aarschot of Diest. Om
10 uur zou de bom afgaan. Na een
grondige controle van de gebou
wen werd echter niets gevonden.

Benzinegeur
Op beelden die enkele weken

later via het VTMprogramma Fa
roek werden verspreid, is een man
met een brief in de hand aan de
ingang van het veiligheidscen
trum te zien. Even daarvoor werd
hij fietsend gefilmd in de Wolf
straat. Allicht had hij daar een jer
rycan vast.

Aan de ingang van het veilig
heidscentrum namen speurders
een geur waar, die kan gelinkt
worden aan benzine. Opvallend

was dat diezelfde nacht in Wester
lo een geparkeerde auto zwaar be
schadigd raakte door een brand.
Als de feiten bewezen worden,
wacht de dertiger een gepeperde
rekening.

In het belang van het onder
zoek wenst het parket niet verder
te communiceren over de zaak. De
betrokken steden en gemeenten
hebben wel lessen getrokken uit
wat zich die dag heeft afgespeeld.

‘Na die feiten hebben we een
evaluatie gehouden met alle be
trokkenen, onder wie de schooldi
recties, de politie en de preventie
dienst van de stad’, zegt Pascale
Vanaudenhove (Open Diest),
schepen van Onderwijs. ‘Dat over
leg leerde ons dat we de scholen
voor het volwassenenonderwijs
niet hadden verwittigd. We had
den de telefoonnummers niet bij
de hand. Ondertussen is dat aan
gepast. We willen in de toekomst
niemand meer vergeten.’

Dat is nog niet alles. ‘We heb
ben ook geleerd dat we duidelijke
afspraken moeten maken met de
scholen wie waarheen wordt ge
evacueerd’, zegt de schepen. ‘Die
afspraken gebeuren uiteraard ver
trouwelijk met de betrokkenen. In
mei hebben we gebruikgemaakt
van Den Amer en het Warandesta
dion als verzamelplaatsen. Dat is
in de gegeven omstandigheden
vlot verlopen. Als het vooraf dui

delijk is afgesproken, kan het nog
efficiënter. Iedereen heeft die dag
heel goed meegewerkt, zodat de
hele operatie vlot is verlopen.’

Verbeterpunten
Burgemeester Gwendolyn Rut

ten van Aarschot (Open VLD)
deelt die mening. ‘Net zoals de col
lega’s uit Diest en Westerlo zijn
wij bezig om uit de ervaringen van
toen verbeterpunten te halen’,
zegt ze. ‘We willen die ook toepas
sen, zodat we voortaan sneller re
ageren en evacueren.’

V A N  O N Z E  M E D E W E R K E R S  

ALAIN TRAPPENIERS
LUC WEYENS
DIRK VAN DE GAER
AARSCHOT/DIEST/WESTERLO  I
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tends een briefje aan, dat was op
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terlo. In het bericht werd gedreigd
met een bomaanslag in een school
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heeft een man 
opgepakt in het kader
van de (valse) 
bommelding die 
aanleiding gaf tot de 
evacuatie van 22.000
leerlingen in scholen 
in Westerlo, Aarschot
en Diest. Het gaat om
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8,75 TON PLASTIC MINDER
Die keuze is erg bewust, valt te
horen. “Duurzaamheid staat voor-
op in dit hele verhaal”, argumen-
teert Xavier. “Bier in een glazen
flesje is 42 procent zwaarder en
neemt tijdens het transport 48
procent meer volume in. Hetzelf-
de volume bier in glas transporte-
ren als in blik zorgt voor drie keer
zoveel vrachtwagens op de weg.

Dan is de keuze snel gemaakt.”
“Bovendien zijn blikken in alumi-
nium perfect recycleerbaar. 75
procent van alle gerecycleerd alu-
minium vind je binnen de zestig
dagen opnieuw in de winkelrek-
ken terug. Een bierfles recylceren
daarentegen heeft 45 procent
meer negatieve impact op het mi-
lieu en per 30.000 hectoliter be-
sparen we ook 2.000 kubieke me-

ter water. Daarmee kunnen we
bijna een olympisch zwembad
vullen. De voordelen om ons bier
in blik aan te bieden zijn haast
ontelbaar. Waarom zouden we dit
dus niet doen? Op deze manier
halen we ook onze ecologische
voetafdruk verder naar beneden.” 
Ook de verpakking wordt ecolo-
gisch, want de bierblikken wor-
den enkel nog in karton verpakt.
“Zo komt er geen single use plastic
meer aan te pas, iets wat ons per
30.000 hectoliter een besparing
van 8,75 ton plastic oplevert. Op-
nieuw goed voor het milieu.”
De nieuwe blikken- en verpak-
kingslijn kan 12.500 blikken per
half uur of 17.000 eenheden per
uur afwerken. “De blikken kun-
nen we vooraf bedrukken, maar
we hebben ook de mogelijkheid
om met zogenaamde afritsbare
sleeves te werken, volledig ecologi-
sche etiketten die rond het blik
aangebracht worden. Zo kunnen
we ten allen tijde snel inspelen op
de noden en wensen van de con-
sument. Die kan de sleeve uitein-
delijk van het blikje verwijderen
en op die manier zo intensief mo-
gelijk het afval sorteren.”

SMAAKT BLIJFT TOP
Ook voor de bierdrinker zelf
heeft bier in blik enkel maar
voordelen, vindt Xavier Vanhon-
sebrouck. “Het leeggoed moet
niet teruggebracht worden en
kan gewoon in de PMD-zak, de
verpakking is een stuk lichter en
het bier koelt ook sneller in de
koelkast. Dat levert bij je thuis
dan weer een energiebesparing
op. En ook op vlak van smaak
boet speciaalbier in blik niks in.
Integendeel, er kan geen licht en
zuurstof aan het bier, de droom
van elke brouwer. En doordat
een blik sneller koelt, wordt ook
de smaakbeleving beter.”
Momenteel biedt de Kasteel Brou-
werij Vanhonsebrouck Kasteel
Rouge, Filou, Barista Chocolate
Quad en Bacchus aan in blik, al
zal het gamma ongetwijfeld ver-
der uitbreiden.

Ceo Xavier Vanhonsebrouck is apetrots op de automatische blikken- en
verpakkingslijn. “We willen ook in het ecologische verhaal een voortrek-
kersrol spelen”, zegt hij. (foto Frank)

De allereerste editie van de
Week van de Belgische mode
vindt plaats in... Roeselare. Van
14 tot 20 oktober zetten 60 mo-
demerken er hun troeven in de
kijker. Naast het bekender maken
van Belgische labels, willen Mode
Unie en Creamoda de consument
bewust maken van de voordelen
van het kopen van Belgische
mode en van de troeven van het
shoppen in een lokale modewin-
kel. Tiany Kiriloff is het gezicht
van de allereerste Week van de
Belgische mode. Op de website
www.wvdbm.be kan je terecht
voor alle informatie over dit initia-
tief. 

CIJFER 
VAN DE WEEK

60
Aardgasnetbeheerder Fluxys en supermarktgroep Colruyt maken
plannen voor een waterstoffabriek. Colruyt is eigenaar van diver-
se windturbineparken op zee. Met die elektriciteit kan op een
‘groene’ manier waterstofgas geproduceerd worden. Waterstof-
gas bevat geen CO2 en na verbranding blijft alleen water over.
Dit gas kan dienen voor zowel verwarming van huizen als voor
industriële processen. Het kan het fossiele aardgas vervangen of
aanvullen. Bij pieken in de windproductie is het ook makkelijker
om het overschot aan elektriciteit om te zetten in waterstofgas
dan op te slaan in een knotsgekke hoeveelheid batterijen.
Fluxys bevestigt dat de studie klaar is maar het is nog lang niet
beslist of de fabriek in Zeebrugge of Antwerpen komt. In Zee-
brugge ligt de gasterminal van Fluxys op het knooppunt van Euro-
pese gasleidingen en zijn de zeewindparken vlakbij. De Antwerp-
se chemische bedrijven zijn de grootste afnemers.
Tegelijk noemt ook de Oostendse burgemeester Bart Tommelein
zich vragende partij. (RJ)

NIEUW

Waterstoffabriek in
Zeebrugge of Oostende?

Warenhuis Albert Heijn biedt zijn klanten tijdens wegenwerken in het
commerciële centrum van Bredene een gratis shuttledienst met een
elektrisch busje aan. “Of hoe je een probleem positief en ecologisch
verantwoord kan benaderen”, legt supermarktmanager Mike Van Dale
de originele oplossing uit. “Noem het een primeur voor ons land: een
elektrisch (!) busje dat dagelijks vanop een parking in de buurt zal
vertrekken en de hele dag lang zal rondrijden. Ook klanten van win-
kels in de buurt zullen er trouwens gebruik kunnen van maken.” (MM)

OPGEMERKT

Supermarktketen legt gratis
e-shuttle in tijdens werken

Het elektrisch busje van Albert Heijn. (foto MM)

Onze reportage van vorige week over de onveilige inzameling van
asbest op de recylageparken deed letterlijk en figuurlijk heel wat
stof opwaaien. We kaartten toen aan dat een op drie te laks om-
springen met de regels. 16 van de 50 parken verzamelden asbest in
een open container, waardoor de kankerverwekkende vezels er vrij
spel hebben. Deze week gingen we er nog eens langs...

Bij de tweede controle bleken acht van de zestien overtredende recy-
clageparken nog altijd niet in orde met de regels: Beernem, Damme,
Moorslede, Roeselare, Staden, Poperinge en Oostende. Dentergem
konden we niet controleren omdat onze medewerker er wandelen
werd gestuurd. In Oostende werd alsnog ingegrepen na ons telefoon-
tje aan bevoegd schepen Björn Anseeuw (N-VA). “De instructies be-
stonden al, maar werden nu nog eens duidelijk herhaald”, aldus de
schepen. “De gezondheidsrisico's zijn groot, niet in het minst voor de
medewerkers van het recyclagepark zelf.” 
MIROM, de afvalintercommunale van de ruime regio Roeselare, liet
weten dat het al maatregelen aan het voorbereiden was. “Vanaf 1
december of ten laatste 1 januari zal asbest op de containerparken in
de MIROM-gemeenten enkel nog mogen aangeboden worden als het
al vooraf verpakt is in een speciaal daartoe bestemde zak”, legt direc-
teur Koen Van Overberghe uit. “Wij zijn - voor zover we kunnen na-
gaan - de eerste intercommunale die zakken aanbiedt en het gebruik
ervan ook verplicht.”
MIROM voert op 1 december ook de afhaling aan huis in van asbest.
Dat zal voor 30 euro kunnen in een big bag, een speciaal daartoe
bestemde, heel grote zak met bijgeleverde stofmaskers”, aldus Koen
Van Overberghe. “Wij gaan nog een stap verder en zullen ook grote
containers plaatsen waarin mensen het asbest kwijt kunnen. Dat kan
interessant zijn voor bijvoorbeeld landbouwbedrijven.”
Ook van de Vlaamse afvalstoffenmaatschappij OVAM kwam een reactie
binnen. “Er is een nieuwe omzendbrief in de maak, waarin we de regels
verder op scherp stellen. We willen mensen wel niet ontmoedigen om
asbest te komen brengen, want anders dumpen ze het elders.” (HH)

Reportage over asbest 
doet stof opwaaien

Ook de asbestcontainer in het recyclagepark van Poperinge was deze
week nog steeds niet toegedekt. (foto KW)

WEST-VLAANDEREN

Bron: Krant van West-Vlaanderen - 11 oktober 2019
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Medewerkers van onze krant gingen de
voorbije dagen langs in alle West-Vlaamse
recyclageparken waar asbesthoudend afval
mag aangeboden worden. In die contai-
ners, die bij voorkeur ver weg van de andere
containers geplaatst moeten worden, mag
alleen zogenaamd ‘hechtgebonden’ asbest-
afval gedeponeerd worden. Dat zijn bijvoor-
beeld de klassieke golfplaten die vaak ge-
bruikt worden op het dak van een tuinhuis.
Alleen als die platen nergens gebroken zijn,
mogen ze in de container. In die container
moet een dekzeil liggen dat bovenaan altijd
afgesloten moet zijn. Alleen als er iemand
asbestafval komt lossen, mag het zeil even
open. Daarna moet het meteen dicht ge-
maakt worden. Bovendien moet men het
afval voorzichtig neerleggen en mag het er
zeker niet in gegooid worden, net om te
vermijden dat het stof opdwarrelt. Tot daar
de theorie, die laatst werd vastgelegd door
toenmalig bevoegd Vlaams minister Hilde
Crevits (CD&V) in een omzendbrief van 27
augustus 2008.

ASBESTCOMPOST

Wat onze medewerkers op diverse recycla-
geparken aantroffen, zit echter mijlenver
van die theorie af. In ruim de helft van de
recyclageparken staat de container niet op
een aparte plaats, zoals nochtans aangege-
ven in de omzendbrief. Erger: in maar liefst
vijftien van de vijftig recyclageparken met
een asbestcontainer krijgt het asbeststof vrij

spel en ligt de container gewoon open. In
het recyclagepark in Sint-Michiels bij Brug-
ge was de asbestcontainer wel netjes geslo-
ten maar vond men er blijkbaar niets beter
op dan nieuw afval bovenop het dekzeil te
gooien. In de container: vooral – gebroken
– golfplaten maar ook zogenaamde ‘big-
bags’ vol niet-hechtgebonden asbest die bo-
vendien niet gesloten waren. Eenzelfde ver-
haal in de recyclageparken van Jabbeke,
Kortrijk, Oostende, Beernem, Damme, Po-
peringe, Moorslede, Lichtervelde, Oostroze-
beke, Wingene, Tielt, Staden, Zonnebeke
en Roeselare: open containers vol asbes-
thoudende golfplaten en dakleien, vaak ge-
plaatst naast containers voor bijvoorbeeld
groenafval. De asbestvezels hebben door de
wind vrij spel en waaien – onzichtbaar voor
het blote oog – het hele park en de omge-
ving rond. Ze belanden ook in de groencon-
tainers, waarvan het groenafval vaak ver-
werkt wordt tot compost. Asbesthoudend
compost dus.

‘IN DE ZAK’

Een bijzondere vermelding maken we voor
het recyclagepark van Dentergem. Daar
mag volgens de website van intercommu-
nale IVIO helemaal geen asbest aangebo-
den worden maar wie het toch meebrengt,
mag het van de parkmedewerkers zomaar
in een open zak steken die nonchalant op
een houten palet ligt. “Steek het er maar bij,
meneer”. Nochtans kan – en moet – het ook
anders en hoeft men daar helemaal niet
veel moeite voor te doen. In de meeste recy-
clageparken was het dekzeil van de asbest-
container netjes gesloten en hield het per-
soneel duidelijk een oogje in het zeil. Vaak
stond er ook een sproeier naast de contai-
ner zodat het afval verneveld kan worden
en de vezels niet zomaar rond vliegen. Bij
de containers vonden onze medewerkers
vaak ook een infobord terug waarop uitge-
legd stond hoe men het afval in de contai-
ner moet gooien. In Veurne legt men bo-
venop het afdekzeil nog een zware metalen
plaat zodat bezoekers hun asbestafval daar
niet zomaar kunnen in dumpen. In Koksij-
de is de asbestcontainer zelfs hermetisch
afgesloten door een tent die alleen geopend
wordt wanneer iemand asbest komt lossen
en die meteen weer dichtgemaakt wordt.

E E N  O P  D R I E  W E S T - V L A A M S E  R E C Y C L A G E P A R K E N  T E  L A K S  M E T  A S B E S T

Hallucinant: kankerverwekk

Uit een onderzoek van onze re-
dactie blijkt dat in 15 van de 50
recyclageparken in onze provin-
cie bijzonder laks wordt omge-
sprongen met asbestafval. De
containers met het kankerver-
wekkend goedje staan er zomaar
open zodat de levensgevaarlijke
asbestvezels vrij door de lucht
vliegen. “Steek maar in de zak,
meneer.”

Het meest frappante geval: in Dentergem vliegt asbest in een simpele open zak. (foto KW)

Op het containerpark van Sint-Michiels in provinciehoofdstad Brugge
vonden we het meest schrijnende voorbeeld van de nonchalante omgang
met asbestafval. Eén van de twee asbestcontainers was netjes afgesloten,
de andere ook maar bovenop het zeil trof onze medewerker een hoop
asbesthoudend puin aan. Niet alleen kapotte golfplaten, met loszittende
vezels, maar ook een leiding in asbestcement en zelfs enkele speciale
afvalzakken die evenwel gescheurd waren en waar de asbestvezels vrijelijk
uit dwarrelden. Levensgevaarlijk, niet alleen voor de bezoekers van het
recyclagepark maar vooral ook voor de parkmedewerkers zelf. Bevoegd
schepen Mercedes Van Volcem geeft toe dat de container niet altijd
gesloten is. “We doen dat om te vermijden dat we hem altijd open en dicht
moeten doen. Dat brengt luchtverplaatsing met zich mee waardoor de
vezels zich kunnen verspreiden”, klinkt de uitleg, die compleet in strijd is
met de nog steeds geldende omzendbrief uit 2008. (LK/SVK)

Zo moet het niet

In Brugge ligt het asbest óp het zeil dat het normaal moet afdekken. (foto KW)

Zo moet het wel
De asbestcontainer in Koksijde: een voorbeeld. (foto KW)

Waar ze wel begrepen hebben hoe gevaarlijk asbestafval is en hoe je er
best mee omgaat, is in Koksijde. Daar zit de asbestcontainer helemaal
verpakt in een tent die een apart plekje op het recyclagepark heeft gekre-
gen, weg van de andere containers. De tent gaat alleen open als een
parkmedewerker je begeleidt. Daarna moet je zelf het afval netjes neerleg-
gen in de container, liefst met handschoenen en een mondmasker aan.
Wanneer je klaar bent, komt de parkmedewerker de tent meteen weer
dicht doen zodat er geen stof kan vrijkomen. (LK/EDK)



Ook in Poperinge is het verplichte zeil niet dicht. (foto KW)

ende vezels vliegen vrij rond
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Dat asbest kankerverwekkend en dus le-
vensgevaarlijk is, is ondertussen genoeg-
zaam bekend. Wat minder geweten is, is
hoeveel asbest er nu eigenlijk in onze om-
geving zit. Ruim twee miljoen ton, zo blijkt
uit het boek ‘Asbest - Niet wachten tot het
stof gaat liggen’ dat vandaag verschijnt bij
uitgeverij Die Keure. Sinds 2002 is het ge-
bruik van asbest in ons land volledig verbo-
den, maar het zit ondertussen dus overal.
En dat is een groot probleem, vindt advo-
caat en auteur Bram Vandromme. 

U noemt asbest in uw boek een stille

sluipmoordenaar.

“Omdat weinig mensen het herkennen en
je kan het ook niet ruiken of proeven. Het is
een sluipmoordenaar omdat de gevolgen
van asbestblootstelling zich pas tientallen
jaren later manifesteren. Als je vandaag as-
bestvezels inademt, zal een dokter dat niet
kunnen vaststellen. Pas binnen tientallen
jaren zal je weten of je er kanker van gekre-
gen hebt. Tot midden vorige eeuw hebben
we in ons land massaal asbest gebruikt in
de bouw. Dat is nu aan het verslijten en die
vezels komen vrij. We gaan nu dus naar
een piek in het aantal asbestdoden. Boven-
dien komt er nog een tweede golf aan want
nu begint men bij renovatie aan de verwij-
dering van al dat asbest. Als die asbestver-
wijdering niet heel zorgvuldig gebeurt, ko-
men er opnieuw massaal asbestvezels vrij.
We weten dat er jaarlijkse dubbel zoveel
mensen sterven aan de gevolgen van asbest
dan er doden in het verkeer vallen.”

Uit een steekproef van de Openbare

Vlaamse Afvalstoffenmaatschappij blijkt

dat in maar liefst 98 procent van de

Vlaamse scholen nog asbesthoudend

materiaal zit.

“Dat is eigenlijk echt zorgwekkend. Veel
scholen weten dat zelfs niet. Voor mij moet
dat de eerste prioriteit van de nieuwe be-
voegde Vlaamse minister worden. Reno-
veer die scholen! Het kan niet zijn dat onze
kinderen moeten boeten voor al het asbest
dat vorige generaties gebruikt hebben. Een
gemiddelde school heeft zeventien ton as-
best in haar gebouwen zitten. Dat oprui-
men zou om en bij de 50.000 euro per
school kosten. Dat is natuurlijk een enorm
bedrag als je dat op de totaliteit van alle
scholen in Vlaanderen bekijkt maar het is
een kwestie van prioriteiten.”

Wat kunnen particulieren doen? Asbest

correct laten verwijderen, kost vaak han-

denvol geld.

“Dat is het beeld dat heerst, maar dat klopt

niet. Het hangt ervan af of het asbesthou-
dend materiaal – zoals bijvoorbeeld golfpla-
ten van een dak – nog in goede staat is. Ik
raad in ieder geval af om het zelf te doen. Al
te vaak zie ik mensen met kapotte golfpla-
ten in een open aanhangwagen naar het
containerpark rijden met achter de auto een
‘stofwolk’ van asbest. Zo moet het dus niet.
Als je een keuken of een vloer uitbreekt,
laat er dan eerst een specialist naar kijken.
Dat is echt niet zo duur. Maar de regels zijn
niet eenvoudig, daarom ook dat ik dit boek
geschreven heb. Het is een kluwen van wet-

ten en bevoegdheden, zelfs sommige ge-
meentebesturen raken er niet wijs uit. Dat
bewijst jullie onderzoek in de West-Vlaam-
se containerparken ook. Het is blijkbaar
soms uit pure onwetendheid of uit gemak-
zucht dat men de containers open laat,
maar dat mag geen reden zijn om de ge-
zondheid van de bevolking in gevaar te
brengen. Als de overheid van particulieren
en professionelen een correcte aanpak ver-
wacht, dan moet ze zelf het goede voor-
beeld geven.”

Als de regels niet duidelijk zijn, is ook

controle moeilijk. In West-Vlaanderen

kregen op vijf jaar tijd slechts zes bedrij-

ven controle van het Vlaams Gewest.

“Dat klopt, de controle laat te wensen over.
Vaak wordt er maar gecontroleerd als er
klachten komen, bijvoorbeeld wanneer
mensen zien dat er bij de buren een dak
afgebroken wordt en de asbestleien gewoon
in een container gesmeten worden. In ste-
den gebeurt dat vaker, maar dat betekent
niet dat er in West-Vlaanderen minder
klachten over asbest zouden zijn. Rij eens
vijf minuten door de Westhoek, je komt
handen tekort om alle landbouwbedrijven
met asbestdaken te tellen. Asbest zit vaak
ook goed verstopt en men botst er dan let-
terlijk op bij afbraakwerken. Het nieuwe
politiegebouw in Kortrijk heeft 1,6 miljoen
euro meer gekost omdat men tijdens de
afbraakwerken op asbestplaten stootte.
Zo’n dingen zijn echt te vermijden. Ik wil
met dit boek mensen wakker schudden en
waarschuwen voor de gevaren van asbest.
Hopelijk kan ik met dit boek ook ervoor
zorgen dat de regels veranderen en vooral
duidelijker worden. Zodat particulieren én
professionelen goed weten wat ze wel en
niet mogen doen. Het is een onderschat
probleem. Ik hoop dat dit boek het gedrag
van de mensen kan beïnvloeden. Het klinkt
misschien een beetje klef maar als ik met
dit boek een aantal mensen van ziekte – of
erger – kan behoeden, dan ben ik al in mijn
opzet geslaagd.”

“Dit is een aanslag op de hele bevolking”
Asbestexpert Bram Vandromme (36) is niet verbaasd over de resul-
taten van ons onderzoek. “Je zou van de overheid toch verwachten
dat ze het goede voorbeeld geeft, maar dat is blijkbaar niet zo. Ik
had het zelfs nog erger verwacht”, zegt hij. Met ‘Asbest – Niet
wachten tot het stof gaat liggen’ schreef de Kortrijkse advocaat het
eerste, allesomvattende standaardwerk over asbest in ons land. 

Asbestexpert Bram Vandromme. (foto SB)

In een gemiddeld 
schoolgebouw zit 
17 ton asbest verstopt

BRAM VANDROMME
Asbestexpert

In Roeselare zien we zelfs een opengescheurde zak met vezels. (foto KW) De asbestcontainer in Lichtervelde. (foto KW)
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Vlaanderen verbrandt jaarlijks zowat 2,2 miljoen ton bedrijfs en huishoudelijk afval. © Walter Saenen 

De bedrijven die aan afvalver
branding doen, hebben vragen 
bij de doelstelling om een kwart 
minder afval te verbanden te
gen 2030. ‘Welke alternatieven 
komen er in de plaats?’, vraagt 
Maarten Geerts, de woordvoer
der van sectororganisatie 
Go4Circle zich af. 
‘Meer preventie en meer recy
clen blijven ook onze bekom
mernis. Maar we moeten realis
tisch blijven: de bevolking 
neemt toe, de productie van 
restafval wellicht ook. Meer 
sorteren en recycleren levert 
ook onvermijdelijk een residu 
op. Waar gaan we daarmee 
naartoe? De verbrandingscapa
citeit is vandaag al krap. Het 
kan toch niet de bedoeling zijn 
om dat afval te exporteren. Dan 
hebben we niet het voordeel 
het te kunnen verbranden voor 
de eigen energieproductie.’  (ty)

‘Restafval zal 
blijven toenemen’

Omwille van het klimaat moeten we een half miljoen ton afval minder 
verbranden. Dat betekent meer afval voorkomen en nog meer recycleren.

Kwart minder afval in oven
V A N  O N Z E  R E D A C T E U R  

TOM YSEBAERT
MECHELEN I  Tegen 2030 moeten

we in Vlaanderen 500.000 ton of
een kwart minder afval verbran
den dan vandaag. Zo sparen we
300.000 ton CO2 uit en dat is no
dig om onze klimaatdoelen te ha
len. De doelstelling om de hoe
veelheid te verbranden afval te
verminderen, is in het kersverse
Vlaamse regeerakkoord opgeno
men.

Vandaag verbrandt Vlaande
ren jaarlijks zowat 2,2 miljoen ton
bedrijfs en huishoudelijk afval,
het merendeel in eigen land. Een
deel gaat naar Brusselse, Waalse
en Nederlandse en andere buiten
landse ovens. Van de huishoudens
gaat het vooral om restafval, onge
veer 800.000 ton.

De hoeveelheid die verbrand
wordt, gaat de jongste jaren licht
jes omhoog, terwijl het afval dat
gestort wordt, evenredig afneemt.
Dat is op zich goed omdat storten
als de minst gunstige oplossing
beschouwd wordt. En bij verbran
ding recupereren we de warmte
om er (groene) stroom mee te ma
ken en soms zelfs om huizen mee
te verwarmen. Maar verbranden
betekent ook CO2uitstoot en daar
willen we dus van af. ‘In de ver
brandingsoven gaan veel bruikba
re materialen bovendien gewoon
in rook op, dat blijft een verlies’,
zegt Jan Verheyen, de woordvoer
der van de Openbare Vlaamse Af
valstoffenmaatschappij (Ovam).

Blauwe zak en gftbak
De Ovam berekende dat zelfs

met de uitvoering van een reeks al
genomen of op til staande maatre
gelen, de hoeveelheid te verbran
den afval op termijn toeneemt. De
uitbreiding van de blauwe pmd
zak volstaat niet, de versoepeling
van wat in de gftbak mag even
min, en ook met het selectief inza
melen van matrassen en meube
len zullen we het doel niet berei
ken. Er zijn meer ingrepen nodig.

Preventie, het voorkomen van
afval, wordt meer dan ooit het
ordewoord. Dat kan gaan om de
beperking van voedselverlies. Of
de producenten verplichten om
minder, lichtere en recycleerbare
verpakkingen te gebruiken. Met
z’n allen meer producten gaan de
len en langer gebruiken hoort er
ook bij. 

Bedrijven moeten ook hele
maal de circulaire toer op. ‘Ideali
ter wordt het afval van het ene be
drijf de grondstof van het andere’,
zegt Verheyen.

En we zullen nog meer het afval
dat overblijft, moeten sorteren.
Zo zou er nog vooruitgang te boe
ken zijn als we meer textiel en
elektroapparaten uit het restafval
kunnen halen.

Dat gesorteerde afval moeten
we meer recycleren. We halen
vandaag een recyclagescore van

zowat 70 procent. Dat moet naar
77,5 procent. Ook dat staat in het
regeerakkoord. ‘De recyclage ge
beurt liefst in eigen land’, zegt Ver
heyen. ‘Dat is ecologisch en econo
misch beter, zeker voor kunststof
fen. Zo houden we de jobs hier. En
we vermijden ondoorzichtige af
valstromen naar China of Turkije.’
Naar verwachting komt er een
berg van een half miljoen ton
kunststof per jaar bij.

Sorteren aan de bron 
De Ovam is ervan overtuigd dat

hogere heffingen voor verbran
ding de spelers uit de afvalwereld
zullen stimuleren om naar alter
natieven te zoeken. Dat instru
ment heeft bij de vermindering
van het storten ook goed gewerkt.

Voor de burger zou het geen
hoger kostenplaatje mogen bete
kenen. Verheyen: ‘Wel zullen van
de Vlaming extra inspanningen
gevraagd worden om nog meer
van zijn huishoudelijk afval aan
de bron te sorteren.’

Het zijn zowel de overheid (in

tercommunales) als privébedrij
ven die afval verbranden. Tegen
de tweede helft van het komende
decennium lopen veel vergunnin
gen af en bij de vernieuwing daar
van zal de Vlaamse overheid reke
ning houden met de voorgenomen
vermindering. ‘Wie zijn brood
verdient met afval verbranden, zal
niet blij zijn met de geplande re
ductie’, geeft Verheyen toe. ‘Maar
de betrokkenen kunnen investe

ren in recyclinginstallaties, waar
van we er meer nodig zullen heb
ben. Met de opbrengst van de ho
gere heffingen kan de overheid in
ruil een fonds oprichten om de af
bouw van de capaciteit te begelei
den.’ 

Opslag in Nederland
De resterende verbrandings

ovens zullen zo veel als mogelijk
klimaatneutraal moeten zijn, bij
voorbeeld door het toepassen van
koolstofopslag.

Drastisch en bruusk snijden in
de verbrandingsmogelijkheden
wil de Ovam liever niet. ‘De capa
citeit is vandaag ongeveer in even
wicht met het aanbod. Het steekt
soms nauw. Zo was er al twee jaar
op rij (2018 en 2019) in de zomer
meer bedrijfsafval dan we konden
verbranden, enkele tienduizen
den ton. Eén oven die zes maan
den stilligt wegens onderhoud is
daar dit jaar de oorzaak van. Het
afval moest daardoor tijdelijk op
geslagen worden of uitgevoerd
naar Nederland.’ 

‘In de verbran
dingsoven gaan 
veel bruikbare 
materialen 
bovendien gewoon 
in rook op, dat 
blijft een verlies’
JAN VERHEYEN 
Woordvoerder Ovam 
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